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Prvi dan sem tukaj in uradujem kot poslanka, 
drugi dan v Ljubljani kot volivcev izbranka, 
v sredo spet v Ljubljani, v četrtek pa doma, 

v petek stranka je na vrsti, v soboto protokol miru ne da. 
V nedeljo še dogovor na občinski ravni 

na osmi dan pa nič - takrat počivamo ta glavni

(Mef) Ste kdaj pomislili na to, da med 
slovensko nogometno pravljico in izolsko 
turistično pravljico obstajajo mnoge podobnosti? 
Začnimo s tisto, da obe dosegata več kot sta 
realno sposobni. Nogometaši so se že trikrat 
uvrstili na največja tekmovanja, kar je objektivno 
več od tistega, kar realno zmoremo in tudi 
Izolani se radi pohvalimo, da smo postali
slovenska turistična atrakcija, čeprav realno 
nimamo pogojev za kaj takega. Ampak v 
življenju pač odločajo tudi stvari, kot so: želja, 
volja, odločenost, borbenost, neustrašenost in še 
kaj. Kot bi povedal Murphy: Če ne veš kaj 
zmoreš, zmoreš vse.
Drugo podobnost smo odkrili v postavi obeh
ekip. V nogometni so vsi po vrsti »tujci«
oziroma tisti, ki so si ime ustvarili v tujini in 
tudi v Izoli so domačini bolj za vzorec. V 
sestavu uslužbencev občine in upravne enote je 
več kot polovica zaposlenih iz koprske, piranske 
ali kakšne druge občine in celo letošnja 

ambasadorka Izole je 
dobila ta častni naziv
zato, ker je za Izolo
poskrbela v Franciji. 
Slovenske nogometaše je

{C Banka Koper

15. september 2005

doslej spremljala sreča in če je šlo kaj narobe 
so bili za to krivi drugi oziroma možje v črnem 
s piščalko. Tudi Izolani se lahko pohvalimo, da 
nam Fortuna ni obrnila hrbta. Vse okrog nas se 
dogajajo poplave, plazovi, suše, požari, mi pa 
kot v nekakšni oazi uživamo blagodeti našega 
vsakdana in če se nam že zgodi kaj slabega, 
potem so za to krivi drugi oziroma država s 
svojimi nemogočimi zakoni.
In za konec še misel o tem, kako je naša 
nogometna pravljica pomagala marsikateremu 
nogometašu, da se je prodal po ceni, ki je na 
nogometnem tržišču sicer ne bi nikoli dosegel. 
In tudi Izolo danes prodajamo bo bistveno višji 
ceni, kot bi jo sicer dosegli, če ne bi bilo te 
naše turistične pravljice.
Seveda pa se v nečem le razlikujemo. Selektor 
slovenske nogometne reprezentance, Brane 
Oblak, skoraj vsako nedeljo pride na kosilo v 
Izolo, natančneje v Sidro in pravi, da mu to 
prinaša srečo. Izolskih selektorjev tam že dolgo 
nismo videli.
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DIPLOMATI NE RAZUMEJO
Udeleženci tretje diplomatske regate so v soboto 
prekrižarili slovensko morje po dolgem in počez, čez pa 
niso šli. Tja raje puščajo ribiče, ki imajo več izkušenj z 
razboritimi sosedi, saj so diplomati fini ljudje in morda 
ne bi dobro razumeli, kaj jim hočejo z razkazovanjem 
organov povedati jezni ljudje z ribiških bark.

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 

URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30 -12.00



PTT's \OI DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.

POSLANSKO VPRAŠANJE 0 SEMAFORJU V ZUSTERNI
Spoštovani gospod minister mag. Janez Božič,
Vsakdo, ki se pogosto ali vsak dan vozi z avtomobilom ali avtobusom na 
relaciji Piran - Izola - Koper, doživlja nemogoče dolge kolone na odseku 
ceste Izola - Žusterna, pa tudi v obratni smeri od izhoda s hitre ceste do 
Žusteme. Te kolone se še podaljšajo v jutranjih urah ob delovnih dnevih v 
smeri proti Kopru, zlasti med sedmo in deveto uro, v obratni smeri pa med 
drugo in četrto uro popoldne in ob petkih in sobotah skozi ves dan, ob 
nedeljah in zadnjih dneh praznikov pa prav tako čez cel dan v smeri proti 
Kopru.
Te izjemno dolge, pogosto stoječe in časovno seveda zelo zamudne kolone, ki 
so bile do uvedbe novega semaforja v Žusterni več ali manj tekoče, ob 
seveda precej nižjih hitrostih od dovoljene, a kljub temu - razen ob koncih 
vikendov in praznikov - nikoli stoječe. Po nekaj mesecih delovanja semaforja 
je jasno in nesporno, da je uvedba semaforja povzročiteljica nastajanja kolon, 
ki so ob konicah dolge tudi štiri kilometre (začno se celo na zahodni strani 
izvennivojskega križišča pred Izolo). Prebivalcem občin Piran in Izola je 
podaljšala čas prevoza na delo v Koper za deset in tudi petnajst minut. In to 
ni edina škoda, ki jo povzroča. Če računamo, koliko avtomobilov vsak dan 
vozi na tej relaciji in koliko goriva porabijo za deset minut "vožnje" več, je 
okoljska in narodnogospodarska škoda, ki jo omenjena novost povzroča, še 
mnogo večja od škode, ki jo povzroča izguba "zasebnega" časa naših 
državljank in državljanov. Vprašanje je tudi, koliko se nezadovoljstvo in slaba 
volja, ki se kopičita v voznikih in potnikih vsak dan odražata na slabšanju 
delovnega vzdušja v njihovih delovnih okoljih in posledično njihovi 
produktivnosti.
Ni odveč tudi opozoriti, gospod minister, da je tudi vprašanje, koliko je sploh 
bila upravičena investicija v predelavo križišča in nabavo semaforja
(zagotovo je presegala znesek petdeset, če ne še več milijonov tolarjev), če 
upoštevamo dve dejstvi:
* po vaših lastnih izjavah naj bi že spomladi 2006 začeli graditi odsek hitre 
ceste Koper - Izola, ki naj bi bil zaključen leta 2008. To pomeni, da bo čez 
tri leta prej omenjena rekonstrukcija križišča v Žusterni in instalacija 
semaforja popolnoma nepotrebna, saj bo z začetkom delovanja hitre ceste med 
Koprom in Izolo ukinjen promet po sedanji cesti ob obali.
* Izvoz prebivalcev in obiskovalcev Žusteme na levo proti Izoli in Piranu bi 
bilo mogoče brez posebnih zapletov izvesti z ovinkom preko mostu v Koper 
pri Slavniku, levo zavijanje iz smeri Kopra v Žustemo pa bi ob konicah 
lahko urejala policija, kar bi bilo zagotovo mnogo cenejše kot sedanja rešitev.
Poleg tega moram poudariti, da je prometna stroka, zlasti pa policija, ves čas 
nasprotovala taki rešitvi.
Zaradi vsega navedenega vas vprašujem, gospod minister 
Kaj nameravate storiti, da se bo promet na cesti Izola - Žusterna spet povrnil 
v nekdanji, še znosen tok, zlasti pa, da ne bodo več zaradi delovanja 
semaforja v Žusterni nastajale stoječe kolone. Ali nameravate preveriti, kdo v 
DRSC je sprejel odločitev o negospodarni in nepotrebni investiciji v predelavo 
križišča in montažo semaforja v Žusterni pri Kopru ter zahtevati njegovo 
(njihovo) odgovornost? Ali in če bo - kdaj bo ministrstvo za promet s 
svojimi službami zagotovilo, da bodo vse investicije v prometno infrastrukturo 
načrtovane in izvedene tako, da bodo emisije toplogrednih plinov po izvedeni 
investiciji nižje kot pred njo?
2. Spoštovani gospod minister Janez Podobnik,
Za vas kot okoljskega ministra je zagotovo pomembno, kako izvajamo 
določila kjotskega sporazuma, zato vas sprašujem, gospod minister:
Ali nameravate karkoli storiti za zmanjšanje emisij toplogrednih plinov tudi s 
preprečevanjem nastajanja nepotrebnih prometnih zastojev povsod jro Sloveniji 
in seveda konkretno tudi v primeru semaforiziranega križišča v Žusterni? Ali 
boste od svojega kolega, ministra za promet, zahtevali, da takoj ustavi vse 
investicije, katerih učinek po zagonu ne bo pokazal zmanjšanja emisij 
toplogrednih plinov oziroma izda svojim službam navodilo upoštevanju 
zahteve po obveznem znižanju emisij toplogrednih plinov pri projektiranju in 
izvajanju vseh investicij in rekonstrukcij prometne infrastrukture v Sloveniji. 
In še konkretno: kaj boste storili, da semaforizirano križišče v Žusterni pri 
Kopru ne bo več povzročalo nastajanja kolon?
Breda Pečan

ZA BOLJŠI PROGRAM JAVNE RADIOTELEVIZIJE
Radiotelevizija Slovenija je največja kulturna ustanova v Republiki 
Sloveniji, ki bi morala v najširšem obsegu in na najbolj dostopen način 
plemenititi in bogatiti nacionalni prostor s kulturnimi vsebinami. 
Pomembno poslanstvo njenega programa je informiranje, izobraževanje, 
spodbujanje aktivnega odnosa državljanov do družbe, časa in sveta, v 
katerem živijo.

Doslej je ta javni zavod urejal in ga še ureja zakon, ki je neprimeren, 
pomanjkljiv in zastarel. Posledice sedaj veljavnega zakona so bile omejevanje 
informacij oziroma dokazani poskusi cenzure (primer poskusa preprečitve 
predvajanja oddaje Zamolčani - moč preživetja) in posegi funkcionarjev LDS 
v program (med številnimi sta javnosti najbolj znana primera zadržanje 
poročila novinarja Geriča o vladnem letalu v času Ropove vlade ter 
vsiljevanje navodil o referendumski kampanji o oploditvi zdravih samskih 
žensk, ki jih je prejel odgovorni urednik od ministra LDS g. Kebra, 
zaradi česar je protestno odstopila novinarka - voditeljica soočenj). Na 
ključna mesta v organih javnega zavoda so lahko prišli vodilni ljudje podjetij, 
ki z RTV Slovenija tudi poslovno sodelujejo, čeprav gre vsaj za konflikt 
interesov, če že ne za korupcijo. Predvsem pa gledalke in gledalci ter 
poslušalke in poslušalci namesto dobrega programa, do katerega so s plačilom 
prispevka nedvomno upravičeni, zlasti v zadnjem obdobju dobivajo večkratne 
ponovitve enih in istih oddaj. Le kdo si želi za nenehni ogled besede 
"ZNOVA" plačevati visok RTV prispevek?

Stanje v javnem zavodu RTV Slovenija je - zaradi sedaj veljavnega zakona - 
naslednje:
- zakon, ki je v veljavi, je po odločitvi Ustavnega sodišča že dvanajst let v
neskladju z Ustavo Republike Slovenije,
- v zadnjih letih je prišlo do občutnega programskega siromašenja RTV 
Slovenija;
-nepreglednost v poslovanju in neodgovornost sta že pripeljali do težav v 
poslovanju celotnega javnega zavoda;
-zasebni in politični interesi so pripeljali do trgovanja z delnicami, vendar se 
ne ve, kakšne so bile provizije in kam bo šel denar od milijardnega izkupička 
prodanih delnic, čeprav gre dejansko za razpolaganje s sredstvi, o katerih 
mora biti javnost natančno obveščena (takšni posli so za javne zavode povsem 
nedopustni).;
- RTV Slovenija še do danes ni javno predstavila natančnega pregleda porabe 
denarja (po zgledu BBC), čeprav gre predvsem za denar vseh plačnikov RTV 
prispevka, saj državljanke in državljani RTV Slovenija plačujete prispevek v 
skupnem znesku okoli 24 milijard SIT, kar je 80% vseh sredstev, s katerimi 
razpolaga RTVS.;
-na RTVS je bil in je še prisoten izrazit vpliv politike, kar povsem 
nedvoumno in jasno priznavata prvaka opozicijskih strank. V pismu Tonetu 
Ropu je Borut Pahor nedavno tega pogumno zapisal vso resnico: »Spomni 
se, dragi Tone, kakšen vpliv je imela Tvoja stranka na medije cel čas 
tranzicije. Z zakonom in mimo njega.«. Rop je Pahorju na to užaljeno 
odgovoril z dejstvom, da je na čelu RTV Slovenija pač bivši predsednik 
(ZL)SD.
Če iskreno želite boljši program, z glasom ZA na referendumu 25 
septembra podprite novi zakon o Radioteleviziji Slovenija. Vaš glas ZA 
novi zakon o RTV Slovenija pomeni odločitev:
1. ) ZA bolj pester in bolj kvaliteten program javne radiotelevizije
2. ) ZA pravico novinarjev do svobodnega poročanja
3. ) ZA bolj varčno poslovanje in za manjši RTV prispevek
4. ) ZA več kulture, dobre zabave in več kvalitetnih informacij
5. ) ZA enaka merila za vse ter za uravnoteženo in profesionalno poročanje
6. ) ZA možnost, da pri vodenju RTVS sodelujejo vsi, ki jo plačujejo
7. ) ZA evropsko primerljiv zakon, ki bo odpravil neustavnost
8. ) ZA ločitev informacije od komentarja
9. ) ZA pravico ljudi, da bodo seznanjeni, kako se porablja njihov denar
10. ) ZA to, da bo konec prepirov med predsednikoma LDS in SD o tem, 
katera od teh dveh strank bolj politično obvladuje RTV Slovenija
Vabimo Vas, da sc referenduma udeležite in glasujete ZA novi zakon o RTV 
Slovenija. Vaš glas ZA novi zakon o Radioteleviziji Slovenija bo odprl 
možnost za boljši program javne radiotelevizije ter celovito uresničevanje 
Vaše ustavne pravice do objektivne informacije, vključno z Vam stalno 
dostopno informacijo o tem, kako RTV Slovenija porablja Vaš denar.

Sandra Letica (za SDS Izola)



Proslava vrnitve Primorske Sloveniji

NA BORCE IN ZAMEICE PA $0 KAR POZABILI
V petek, 19. septembra ob 20. uri bo v portoroškem 
Avditoriju državna proslava v počastitev vrnitve Primorske 
k matični domovini. Prireditev je že od začetka spremljana s 
celo vrsto nesporazumov in nedoslednosti, ko je vse kazalo, 
da bo obletnica vrnitve Primorske k Slovenije vendarle 
takšna kot si jo Primorci in Slovenci zaslužimo pa so se 
pojavila nova vprašanja, med drugim tudi glede tega, kdo je 
na proslavo sploh povabljen.
Na borčevski organizaciji namreč pravijo, da vabila sploh niso 
prejeli, menda pa so organizatorji pozabili tudi na Slovence v 
zamejstvu in predstavnike organizacije TIGR. O tem, kdo je 
zakuhal takšno mineštro se občine z državnim protokolom še 
dogovarjajo, zanesljiv je le program prireditve, ki ga bo 
prenašala tudi nacionalna TV.

GOSTITELJ BO PREDSEDNIK VLADE
Slavnostni govornik bo predsednik Vlade RS, Janez Janša, 
kulturni program pa pripravljajo Katja Pegan, Patrik Greblo in 
Samo Milavec, nastopili pa bodo: Marko Kobal, Mojca Fatur, 
Orkester pod vodstvom Patrika Grebla, Plesno akrobatska 
skupina Flip Piran, Mladinski pevski zbor Glasbene šole Koper, 
Tejka Lavrič, Plesna skupina Elite Koper, Ana Dežman, Pevska 
skupina Hrušiški fanti, Kvartet Odpev, Mešani pevski zbor 
Obala Koper, Siniša Bukinac, Slavko Ivančič, Rudi Bučar, 
Vlenia, Samo Ivačič in Katarina Perger.

OBČINE NE PREVZEMAJO ODGOVORNOSTI
V zvezi s pripravami na proslavo pa smo tik pred zaključkom 
redakcije prejeli tudi naslednje sporočilo iz izolske občinske 
hiše.
Občine nismo organizatorke državne proslave in ne moremo 
prevzeti odgovornosti, ki izhajajo iz državnega protokola;
Pred pripravo državne proslave priključitve Primorske k 
matični domovini je bila na obisku v Primorskih občinah 
delovna skupina državnega protokola.
Na informativnem sestanku smo dobili s strani 
predstavnikov delovne skupine državnega protokola prve 
informacije o državni proslavi, ki bo 16. septembra 2005 v 
Avditoriju v Portorožu. Ob tem smo bile občine 
povabljene, da na državni protokol posredujemo okviren 
seznam občanov in občank, ki jih običajno vabimo na 
dogodke v občini. V občinah smo zahtevani seznam občank 
in občanov po naših adremah pravočasno posredovali na 
naslov državnega protokola.
Seveda pa seznam ni vseboval 
imen, bork in borcev enot, ki 
so osvobodile Primorsko. To 
dejstvo pa je samo po sebi 
razumljivo, saj v občinah 
nimamo teh podatkov in v 
razgovoru s strani delovne 
skupine državnega protokola 
tudi ni bilo tovrstnega poudarka 
ali zahtevka.

Razumno je bilo pričakovati, da bo državni protokol 
oblikoval skupen seznam vabljenih po pridobitvi podatkov 
iz vseh sredin (tudi ZZB NOV).

Delovno skupino državnega protokola smo na tem srečanju 
tudi opozorili na obvezo, da so vabila za narodnostno 
mešane občine (Koper, Izola, Piran) v slovenskem in 
italijanskem jeziku, kar pa se po naših informacijah ni 
zgodilo.
V občinah odločno zavračamo namige, da smo 
odgovorni za pomanjkljiv seznam, ki ga je pripravil 
državni protokol, ko je »pozabil« na ljudi, ki so se 
žrtvovali za to, da danes lahko Primorci in z nami 
Slovenija praznujemo svoj praznik.
Kolikor nam je znano, protokol tudi ni povabil na proslavo 
naših zamejskih rojakov, kar je enako nedopustno, kot je 
bila "nerodnost", ki seje zgodila v zvezi z borci.
Priloženo izjavo so do sedaj podprle naslednje občine: 
Mestna občina Nova Gorica, občina Divača, občina 
Hrpelje-Kozina, občina Idrija, občina Ilirska Bistrica, 
občina Izola, občina Sežana in občina Sempeter-Vrtojba

><' - ■1TEŽKA POT NA LORET
Takšna je trenutno pot, ki 
pelje iz Jagodja proti Loretu. 
Nekoč je bila to priljubljena S®? 
sprehajalna pot od Izole proti ^ 
Loretu, zdaj pa je tam 
gradbišče in tisti Izolani, ki so oj 
se v četrtek odpravili k maši v sp 
cerkev Marije Loretske so 
morali premagovati raznovrstne 
ovire, na gradbišču nad j| 
vodovodnim rezervoarjem.
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Poslanska pisarna

POSLANKA, ŽUPANIA, ČLANICA STRANKE
V ponedeljek, 12. septembra smo dočakali odprtje poslanske 
pisarne naše edine poslanke v Državnem zboru, županje Brede 
Pečan. Pravzaprav na začetku ni bilo čisto jasno, kaj odpira, 
saj so bili na odprtju zbrali tako predstavniki njene stranke 
kot občinski uslužbenci, le novinarjev je bilo bolj malo. To je 
bilo zagotovo posledica tega, da je bila otvoritev ob 15. uri, 
ko novinarji že zaključujejo dnevna poročanja, občinski 
uradniki pa so na odprtje prišli po uradnem delovnem času.
Na dejstvo, da nastopa v več funkcijah je opozorila tudi sama 
poslanka, saj je povedala, da bodo njene »ure za stranke« v 
poslanski pisarni vsak drugi ponedeljek v mesecu ob 17. uri, 
hkrati pa še vedno ostajajo v veljavi tudi njene »ure za občane« 
ob sredah, le da bo takrat sprejemala občane v občinski stavbi. 
Združeno bo le administriranje oziroma tajniška dela, saj bo 
najave za pogovore z županjo in pogovore s poslanko sprejemala 
tajnica občine Izola, Neva Faganel na telefonski številki 66 00 
107.
Ob odprtju poslanske pisarne v Plenčičevi ulici (najemnino zanjo 
bo plačal Državni zbor) je poslanka povedala, da pričakuje 
vprašanja in pobude vseh občanov, neglede na njihovo strankarsko 
ali drugačno pripadnost, ter povedala, da je to dobra osnova za 
pripravo različnih poslanskih pobud in vprašanj. Ob tej priložnosti 
je že predstavila javni vprašanji, ki jih je zastavila ministru za 
promet in ministru za okolje in prostor glede semaforja v 
Zustemi in težav, kijih ta povzroča ljudem slovenske Istre.

Odprtje poslanske
pisarne je izkoristila tudi 
za predstavitev stališč 
Socialnih demokratov v 
zvezi s skorajšnjim 
referendumom o Zakonu 
o RTV Slovenija. Pri 
tem ji je v pomoč 
priskočil tudi poslanski 
kolega Aurelio Jurij, 
skupaj pa sta nanizala 
nekaj nedoslednosti in 
nesprejemljivosti tega 
zakona, ki bo, po 
njihovem mnenju, iz 
javne rtv hiše naredil 
medijsko hišo vladajoče 
koalicije. V zvezi z 
vprašanji nekaterih
prisotnih, zakaj so v 

stranki tako tihi pred referendumom je povedala, da bodo večino 
informacij in pomislekov ter pripomb podali naslednji teden, tik 
pred referendumom za katerega verjamejo, da bo podprl njihova 
stališča, da je zakon, takšem kot je sprejet, slab in v nasprotju s 
splošno veljavnimi merili odnosov med oblastjo in javnimi mediji. 
(DM)

VLADNA IN NE VEČ JAVNA RTVS
Javna je tista radiotelevizija, ki jo financira javnost in deluje v 
interesu javnosti, ki ima tudi prek organizacij civilne družbe 
pomembno vlogo pri upravljanju RTV. Takšna televizija je odgovorna 
javnosti in ne vladajoči koaliciji. Javna radiotelevizija mora 
zagotavljati kakovostne in raznovrstne informativne, kulturne, 
izobraževalne in razvedrilne vsebine.
Večina domače in mednarodna strokovna javnost priznavata, da je še 
veljavna ureditev mnogo boljša od nove..
Novi zakon prinaša nov način imenovanja članov zavoda. Namesto 
25-članskega Programskega sveta bodo v 29-članskem Programskem 
svetu:
- predstavnik madžarske narodne skupnosti,
- predstavnik italijanske narodne skupnosti,
- predstavnik SAZU,
- predstavnika dveh verskih skupnosti na predlog predsednika 
države,
- 3 predstavniki zaposlenih na RTV,
- 5 članov, ki jih imenuje državni zbor na predlog političnih strank,
- 16 članov, ki jih imenuje državni zbor na predlog gledalcev in 
poslušalcev, univerz, društev, civilne družbe...
Postopek zbiranja teh imen vodi državnozborska komisija za volitve 
in imenovanja, kar odpira vrata politiki, ker jih bo vedno potrjevala 
vladajoča koalicija v državnem zboru (s 46 glasovi).
Programski svet na podlagi razpisa imenuje generalnega direktorja, ki 
po novem ne bo smel biti v zadnjih 5 letih član organov političnih 
strank, bivši poslanec, uslužbenec organov EU itd. Generalni direktor 
dobi v novem zakonu več pooblastil in vodi programski del zavoda, 
sam imenuje direktorja radia in televizije, na njun predlog pa imenuje 
in razrešuje odgovorne urednike.
Nadzorni svet šteje 11 članov. 5 jih imenuje državni zbor, 4 vlada in 
2 zaposleni. Nadzorni svet bo sprejemal finančni načrt in nadziral 
Svet RTVS.
Politiki so s takšnim načinom imenovanja na stežaj odprta vrata 
javnega zavoda RTVS.

Vsak glas šteje - bodite PROTI!

TAPETNIŠTVO • Predelava blazin in stolov
V——7 • Izdelava tend in zaves

1 monig ( • Tapetniške storitve
GSM: +386 41 745 267 • Tel.: 05 62 84 676

KONCERT USPEL DENARJA BOLJ MALO
Dobrodelni koncert, ki ga je v portoroškem Avditoriju pripravilo 
Društvo Drevo življenja, ki v Cetorah nad Izolo že dobro leto 
dni gradi terapevtski center, je po izvdbeni plati zagotovo uspel, 
organizatorji pa so verjetno pričakovali boljši obisk, saj je šlo za 
dejanje s katerim naj bi dodali nekaj prepotrebnih sredstev za 
dokončanje centra.
V tem centru, ki med "uradno protiodvisniško politiko in prakso" še 
nima povsem izdelanega statusa, želijo ponuditi pomoč zasvojenim s 
prepovedanimi drogami in njihovim družinam. Terapevtski center v 
Cetorah bo rezidenčne narave in bo največji v Sloveniji. Po načrtih 
naj bi sprejel okoli 40 ljudi, fantov in deklet, ki bi se radi rešili 
pekla odvisnosti od drog. Odvisniki se bodo morali v centru držati 
strogih pravil zdravljenja, prav tako pa se bodo morali ukvarjati z 
različnimi dejavnostmi. Terapevtski center bo namreč tudi zaščitena 
biokmetija, kar pomeni, da se bodo odvisniki morali naučiti živeti 
zdravo v sožitju z naravo.
Sredstva za izgradnjo centra sicer pridobivajo iz različnih virov, med 
večjimi oziroma pomembnejšimi sofinancerji pa je gotovo izolska 
občina, ki je doslej v ta namen, posredno ali neposredno, že odštela 
nekaj deset milijonov proračunskega denarja, vendar brez drugih 
sofinancerjev ne bo šlo. V društvu gotovo pogrešajo sodelovanje 
drugih dveh istrskih občin in države, ki se držijo dokaj ob strani, če 
bodo želeli pridobiti evropska ^
sredstva pa se bodo morali 
zagotovo vsaj prijaviti n 
katerega od "evropskih" 
razpisov.
Še sreča, da so bolj radodarni 
pokrovitelji in nekateri izvajalci, 
ki se odzovejo povabilu društva 
in občine ter postorijo nekatera 
gradbena dela. Toda, gradnja je 
le začetek, potem ko bodo 
dobili streho nad glavo pa čaka 
člane društva še zahtevno delo 
zbiranja strokovnih delavcev in 
medicinskega osebja, kar gotovo 
ne bo lahka naloga. Ni kaj. 
Poguma jim ne manjka. (DM)

Med darovalci je bila tudi Banka Koper
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Posegi v prostor

NA HRIBU PRI BOLNICI BO VELIKO GRADBIŠČE
Čeprav smo v občini sprejeli moratorij na 
nekatere gradbene posege in čeprav naj bi na 
večje posege počakali do sprejetja občinskih 
prostorskih dokumentov (rok za predlaganje 
kandidatov za člane tega Strateškega sveta je 
potekel) pa urbanistom nikakor ne zmanjka 
dela in iz njihovih miz prihajajo novi in novi 
projekti, ki seveda imajo tudi svojega 
naročnika.
Najnovejši poseg se obeta v območju ob bolnišnici 
na hribu, ki naj bi sicer sodilo k zazidalnemu 
načrtu Šared, na mizah urbanistov pa nastaja 
projekt gradnje dveh manjših naselij zasebnih hiš.
Na vzhodnem delu, tistem med bolnišnico in 
Koprom naj bi zgradili nekaj čez 30 hiš, na 
zahodnem delu, med bolnico in Rudo pa nekaj več 
kot 10. Večina zemljišč je v zasebni lasti oziroma 
v lasti bolnice, tako da čaka pripravljalce 
dokumentov še veliko dela in predvsem pogovarjanja z lastniki, 
saj so ti posegi povezani tudi z gradnjo hitre ceste skozi dolino 
Pivol.
Po nekaterih informacijah naj bi namreč nekateri od lastnikov hiš, 
ki jih bo treba zaradi gradnje ceste porušiti, radi zamenjali svoja 
zemljišča s tistimi pod bolnico, v nasprotju z njimi pa nekateri 
večji lastniki zemljišč menda niso najbolj naklonjeni prodaji le 
teh. Zanimivo je, da je med lastniki zemljišč tudi nekaj znanih 
Izolanov, ki pa so do njih prišli že pred leti, ko- o teh projektih 
še nihče ni nič vedel, del zemljišč pa je v območju, ki je bilo 
pred volitvami predmet številnih obtoževanj in sumničenj.
Skupaj naj bi tako ob bolnici zraslo blizu 70 novih stanovanjskih 
hiš, to pa seveda ni vse, saj menda nastajajo tudi že načrti za 
gradnjo v območju Rude in avtokampa Jadranka, kar seveda sodi 
v območja, ki jih ureja zazidalni načrt obalnega pasu Koper - 
Izola.
In da ne bi končali prehitro povejmo še, da se je menda iztekel 
razpisni rok natečaja za poseg v parku Arrigoni, ki je bil menda 
kot prvi tovrstni projekt v Sloveniji, ki ga je treba voditi po novi 
zakonodaji, predan v izvedbo Inženirski zbornici Slovenije. Kaj 
so si zamislili na razpisu sodelujoči arhitekti pa bomo verjetno 
izvedeli šele čez čas.

■ \

Revitine novice

Nova dognanja o negativnih ionih
Znanstvene raziskave so pokazale, da mora biti v našem ozračju za 
optimalno delovanje vseh telesnih in duševnih funkcij razmerje med 
negativnimi in pozitivnimi ioni 1,02:0,98.
Zadostno število negativnih ionov izboljša absorpcijo kisika v pljučih in 
v krvi, zmanjšuje slabokrvnost ter znižuje število prostih radikalov v 
telesu. Le-ti so nezaželene snovi, ki se v telesu kopičijo pri boleznih, 
stresih in poškodbah.
V urbanem okolju in stanovanjih pa je negativnih ionov vsaj desetkrat 
premalo. Tudi zato je pomembno gibanje v neokrnjeni naravi, kjer je 
negativnih ionov bistveno več. Dodaten vir negativnih ionov pa je 
lahko majhna naprava z imenom ionizator.

V Zdravstvenem domu Izola so v četrtek, na Svetovni dan 
fizioterapevtov, pripravili takoimenovani dan odprtih vrat na katerem 
so pripravili pogovor z zdravniki o tem, kako še izboljšati 
fizioterapevtsko obravnavo, predavanje o protibolečinski terapiji, 
posebej prijetno pa je bilo na srečanjih z osnovnošolci in 
srednješolci, ki so jim predstavili poklic in delo fizioterapevta. Ob 
tem so predstavili tudi program predavanj, delavnic in vadb v 
telovadnici, ki ga bodo izvajali na šolah
Društvo slovenskih fizioterapevtov sicer povezuje 1044 
fizioterapevtov, deluje pa že več kot 50 let. Fizioterapevti pomagajo 
pri težavah z gibalnim sistemom, njihovo delo pa je tudi 
preventivno, saj opozarjajo na nujnost telesne aktivnosti in rekreacije 
z namenom preprečiti anomalije. Kot pravijo strokovnjaki se zaradi 
današnjega načina življenja degenerativne spremembe pojavljajo že 
pri osebah v starosti trideset let, kar je seveda zelo zaskrbljujoč 
pojav.

BIRRERIADA 2005 in 
15 LET RIBAROV
16. in 17. septembra bo na Šaredu turnir v malem 
nogometu, ki ga vsi poznamo kot Birrcriado.
Nastopilo bo okoli 10 izolskih amaterskih malonogometnih 
skupin. Vabljene so vse generacije da se v šprtnem duhu in 
tradiciji srečamo in skupaj preživimo dva lepa športna in 
zabavna dneva.
Obveščamo vas tudi, da Ribari letos proslavljamo 15. 
obletnico navijaške skupine, kar bomo seveda proslavili skupaj 
s pandolerji ekipe BAmbus in s skupino Heat, ki bo v soboto 
z nami zapela tudi kakšno našo himno.
Najboljše ekipe bodo seveda prejele pokale in nagrade.
P:S: vabljeni Izolani s pedigrejem in ostali 
Vaši Ribari

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64

PEVCI, KJE STE ?
Moški pevski zbor pod vodstvom prof. Mirjane Bonin pričenja 

z rednimi vajami
danes, v četrtek 15. septembra ob 19. uri 

v izolskem kulturnem domu.
Pevci vabijo vse, ki jim je pri srcu petje ljubezenskih pesmi, naj 

sc jim pridružijo.
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Praznik KS Jagodje

Z VLAKCEM SO SE 0PPEUAL1 K MAŠI
Praznovanje v KS Jagodje Dobrava je bilo množično, kot je 
pri njih že v navadi. V četrtek je bilo bolj slovesno, ko so 
pripravili tudi slavnostno sejo sveta KS, hkrati pa so v cerkvi 
Marije Loretske imeli mašo v slovenskem in italijanskem 
jeziku. Tudi obe maši sta bili zelo dobro obiskani.
V soboto pa so pripravili tekmovanje v balinanju hkrati pa so se 
v Jasni, kjer je sedež KS srečali tudi invalidi Izole in Domžal, 
tako daje bilo veselo do poznega večera.
In če so na slavnostni seji sveta KS še lahko govorili o "delovnih 
zmagah", o javni razsvetljavi, novih asfaltnih cestah in še čem, pa 
so seveda opozorili tudi na nevarnosti, ki jih prinaša trasa hitre 
ceste, zavzeli pa so se tudi za ohranitev doline pod Belvederjem.
V začetku tega tedna pa so nam že potožili, da bodo v bodoče 
očitno delali manj kot doslej, saj so ostali brez tajnice, ki ne 
prihaja več na sedež KS, njeno delo pa naj bi prevzel tajnik KS 
Korte, čemur v Jagodju menda sploh niso naklonjeni. Pojasnila, 
zakaj takšna odločitev pričakujemo od koordinatorja KS, Vinka 
Gregoriča.

ZA VLAK NISO NITI VEDELI
Naš redni sodelavec Anton Horvat pa je ob prazniku KS Jagodje 
pripravil tudi naslednji zapis.
Kot vsako leto je bila tudi letos ob Marijinem prazniku in 
prazniku krajevne skupnosti Jagodje Dobrava v cerkvici Marije 
Loretske maša v italijanskem in slovenskem jeziku.

^sm

15 LET SALONA VENUS V IZOLI
Poznate nas, prihajate, se vračate, v teh letih ste iz strank postali 

\ prijatelji.
j Naučili ste se ceniti svoje telo in poznate vse, kar si v Salonu 
' Venus lahko privoščite:
I • nego telesa
; • različne masaže: klasične, Ayurveda, Shiatsu, refleksno masažo 

stopal, masažo z vulkanskimi kamni
• proticelulitne tretmaje
• pedikuro in manikuro
• jeseni pa še novost: trajno lasersko odstranjevanje dlačic

Ob 15.obletnici delovanja vas želimo nagraditi, zato vam zastavljamo
NAGRADNO VPRAŠANJE:

V KATERI DEŽELI JE DOMA MASAŽA SHIATSU?
a) Kitajska
b) Japonska
c) Indija

Pravilne odgovore pošljite na naslov: Salon Venus, Smrekarjeva 12, 
6310 Izola, do sobote, 17. septembra, v ovojnici s pripisom “nagradno 
vprašanje"

Javno žrebanje bo v Salonu Venus v Izoli 
v torek, ŽO.septembra ob 19.00.

Veseli bomo vaše družbe.
Ime nagrajenca bo objavljeno v Mandraču in na vratih salona.

KAJ PA NAGRADE?
1. nagrada: bon za storitve po izbiri v Salonu Venus v vrednosti 15.000 sit
2. nagrada: klasična masaža telesa
3. nagrada: pedikura 8

k 15 obletnico praznujemo delovno, a skupaj z vami!

Kljub nestanovitnemu vremenu je bila izredno dobro obiskana, 
verjetno je to posledica tudi novosti- brezplačnemu prevozu z 
vlakcem iz Izole. Cerkvica stoji na prekrasnem mestu in je tudi za 
mnoge turiste svojevrstno doživetje obisk le te.
Zato me čudi , da gostje v naših hotelih niso bili seznanjeni z 
mašo in brezplačnim vlakcem. Sam sem bil navzoč pogovoru 
gostov hotela Delfin, ko so na vlakcu pred Lipo videli obvestilo o 
maši in brezplačnem prevozu pa za to v hotelu niso zvedeli. 
Mnogim - vernim pomeni tak dogodek tudi popestritev dopusta. 
Ali se v naših hotelih še zmeraj bojijo partijske odgovornosti, če 
objavijo nekaj, kar je v zvezi z bogoslužjem?
Ob tem pa imam pripombo na deponije neurejenega gradbišča na 
edini stari pešpoti od rezervarja S. Simon do križišča pri cerkvici, 
ki jo je izvajalec gradnje investitorja Požrl Petra založil (glej 
fotografijo na 3. strani) in tako otežkočil prehod domačinom in 
turistom. (A.H.)

INVALIDI SE SREČUJEJO ZE 20 LET
Društvo invalidov Izola in Medobčinsko društvo invalidov iz 
Domžal, sta pobrateni že 20 let, zato so letos seveda 
organizirali srečanje obeh društev, da to pomembno obletnico 
tudi proslavijo. Kar 60 invalidov iz Domžal se je odzvalo 
povabilu v Izolo, kjer smo njim in njihovemu vodstvu izrekli 
prisrčno dobrodošlico.
Dobro so jih pogostili in jih odpeljali na ogled solin, kjer je 
prijazen vodič prikazal tudi film o pridobivanju soli. Invalidi so 
bili navdušeni nad prijaznim sprejemom in nad novimi spoznanji.
V gostilni Jasna, kamor so odšli po ogledu pa je izletnike 
pričakalo vsaj še 100 izolskih članov in povabljenih gostov. Ob 
glasbi se je srečanje nadaljevalo s protokolarnim programom, ki 
se ga je udeležil tudi podžupan Branko Simonovič in invalide 
pozdravil tudi v imenu županje Brede Pečan. Seveda je nekaj 
prijaznih besed primaknil tudi predsednik krajevne skupnosti Maks 
Filipčič ter predsedniki društev invalidov Sežane, Pirana, Kopra in 
Vrhnike.
Ob slovesu smo se dogovorili, da takšna srečanja ponovimo in 
ohranjamo prijateljstvo še vsaj nadaljnih 20 let.

6



Jadranje in diplomacija

DIPLOMATOM GRE ŠE VREME NA ROKO
Kot da bi imeli diplomati privilegije tudi pri vremenu. Še dan 
pred sobotno 3. Diplomatsko regato je na Obali lilo kot za stavo, 
medtem ko je bilo med prireditvijo vreme sončno in vroče. 
Štirinajst veleposlanikov in več kot petsto udeležencev se je na 
jadrnicah precej spotilo.
Na startu so se pojavile kar sto štiri jadrnice (največ doslej), na njih 
pa je bilo skoraj sto tistih, ki imajo v žepu diplomatski potni list. 
Zmagala je Maksi Jena s krmarjem Vinkom Bezičem, na njej pa je 
bil kot gost tudi ameriški veleposlanik v Sloveniji Thomas B. 
Robertson s soprogo Antonietto. Veleposlanik, ki je pred tem 
služboval na Madžarskem, je imel privilegij in si je jadrnico lahko 
izbral sam - druge so razporedili na jadrnice z žrebom.
"Bil sem sicer doma v ZDA na dopustu pa tudi neko pomembno 
delo sem imel," je dejal gospod Robertson, "a sem se še
pravočasno vrnil. Takega dogodka ne bi mogel izpustiti." "Nisem 
se bala, čeprav se je jadrnica nekajkrat pošteno nagnila," pa je 
Američana dopolnila soproga.
Janko Kosmina, znani Obalni gospodarstvenik in jadralec, je bil 
nadvse pomemben. Pa ne zato, ker je zmagal, ampak ker je
drugouvrščenega Esimita lastnika Igorja Simšiča iz Brd premagal 
kar" za celo regatno polje. Simšič, slovensko-italijanski podjetnik, ki 
jadra pod slovensko in evropsko zastavo, se ni pretirano jezil. Z 
mislimi je bil že doma, v kleti, kjer bo jutri predstavil penino
Medot, letnik "95. Tja je povabil tudi ameriškega veleposlanika, ki je 
vabilo’ z veseljem sprejel. Prišel bo tudi italijanski veleposlanik
Daniele Verga.Na zdravje!
Opazen je bil tudi Samir Amarin, častni generalni konzul Jordanije, 
ki mu je Slovenija drugi dom že vrsto let. Jadral je madžarski 
veleposlanik Joszez Czukur, ki je pri nas samo dober teden in ki je 
regato izkoristil za službeni pogovor z našim notranjim ministrom. 
Hrvaški veleposlanik Mario Nobilo je v Izolo prišel kolege samo 
pozdravit, nakar je odšel domov. Danes bo odpeljal svojo mamo v 
bolnišnico, pa je moral k njej. Manjkal seveda ni Viktor Baraga, 
častni konzul Avstralije v Sloveniji, ki se mu je pred tremi leti tudi 
porodila ideja o diplomatski regati in jo je tudi uresničil.
Znani slovenski podjetnik Jurij Schollmayer se ni jezil, ker je bil 
med uvrščenimi nekje v zlati sredini. Jadranje ima tako rad, da 
preživi skoraj vsak konec tedna na jadrnici v Vrsarju. Pomirjujoča je 
tudi vest, da je zadevo s sekretarjem v kulturnem ministrstvu Igorjem 
Palom že uredil. Pravzaprav bodo o sporu odločali sodniki, saj bo 
podjetnik zaradi televizije MTV sekretarja tožil. "Mi nismo slovenska 
televizija," je dejal Jurij, ki je na svoji jadrnici gostil tudi po stažu 
najstarejšega in najbolj znanega slovenskega ribiča, Koprčana Mira 
Gantarja in ministra za notranje zadeve, Mariborčana na stalnem 
delu v Ljubljani -Dragudna Mateja
"Prvič sem bil, priznam, na takšni barki, kot je Veliki Viharnik Je kar 
šlo, čeprav smo imeli smolo," je komentiral Mate. "Kar 29 nas je bilo 
na barki," je dejal skiper Velikega Viharnika Dušan Puh, "potem pa 
se nam je še zlomil kostnik in uvrstitev je šla po zlu."
Branko Avguštin, predsednik jadralnega kluba Veter iz Kopra, 
organizator tretje Diplomatske regate, je kar žarel." Vse leto smo trdo 
delali. Zvečer smo imeli kar 1200 gostov. Največ je bilo slovenskih 
gospodarstvenikov, to pa pomeni, da regata ni 
diplomatsko-politični^ ampak je tudi 
gospodarski zbor. Ze danes me je 
strah, kaj bo prihodnje leto, kajti 
takrat bo prišlo veliko italijanskih 
jadralcev in gospodarstvenikov.
Prostora za kakšnih sto novih 
gostov enostavno nimamo"
Da se za diplomatsko bodočnost ni 
treba bati, je potrdil tudi slovenski 
zunanji minister Dimitrij Rupel 
častni pokrovitelj Diplomatske 
regate. V Izolo je prišel v soboto 
zjutraj, se z Dušanom Puhom 
popeljal po morju, odšel po nujnih 
opravkih in prišel na večerni 
sprejem. 3IS1

Tekst: Jože Jerman (skoraj Izolan - 
Večer) Fotot: Srečko Gombač

samo

ZAKAJ BI LE POHAJALI?
ODPRTA JADRA JK OLIMPIC
Koledarsko poletje je sicer mimo a je v resnici še vedno tukaj. Tudi 
morje je primemo za kopanje in v JK Olimpic smo za vse, ki bi radi 
spoznali jadranje na jadrnicah razreda optimist in evropa pripravili 
dneve »odprtih vrat«.
Za tiste, ki bi radi jadrali imamo pripravljene 4 oopremljene 
optimiste in 2 opremljeni evropi. Vse kar potrebujete je želja po 
jadranju in volja, da pokličete tel. Številko 041 584 056 (Jurij) ter 
se dogovorite kdaj boste izpluli na varno morje izolskega zaliva.
Sicer pa smo v klubu vsak dan od 10.00 do 17.00 in ni vrag, da nas ne 
boste našli.

JUDO KLUB IZOLA VPISUJE NOVE ČLANE
VPISUJE SE DEČKE IN DELETA V JUDO ŠPORTNO ŠOLO
Končni prijem v parterju kesa gatame
VPIS POTEKA V TELOVADNICI OŠ DANTE ALIGHIERI:
ZA STAROSTNE SKUPINE MLADOSTNIKOV: DEČKI, DEKLICE, 
KADETI, KADETINJE, MLADINCI IN MLADINKE 
PONEDELJEK: 17.00-18.30, / TOREK 18.00-19.30/PETEK: 17.30-19.00 
Za starostne skupine ml. Cicibanov in cicibank pa bo vpis potekal od 
srede 21.9. 2005, k obo organizirano “Dan odprtih vrat”. Vadba bo 
namenjena najmlajšim otrokom v starosti od 5 do 9 let v sledečih 
terminih:
PONEDELJEK: 16.30- 17.30 / SREDO: 16.30-17.30
Za podrobnejše informacije GSM: 031 625 170.
Mladi z judo športom pridobivajo splošne motorične sposobnosti na 
področju moči, kondicije, ravnotežja, orientacije v proštom in drugo. Z 
učenjem in treniranjem sprejemajo tehnična znanja, ki so uporabna 
tudi v življenjskih situacijah:
- učenje spretnosti padanja: pri raznih zdrsih in padcih (s kolesa, rolk 
in drugo);
- učenje tehnik metov in parterne tehnike nas vamje kot samoobramba 
pred situacijami, ko smo ogroženi (judo je obrambni šport);
- pridobljena znanja krepijo samozavest in samospoštovanje mladega 
judoista.

PLESALCI - ZAČENJA SE !
Plesni klub »TITTV DANCE« Izola, obvešča vse svoje »stare in nove 
člane«, da bomo z izvajanjem plesnega programa za otroke in mladino 
začeli z ponedeljkom 12.09.05. Želimo si, da bi bil tudi Vaš obisk, 
enega od naših plesnih tečajev ali plesnih prireditev le prvi korak k 
skupni plesni prihodnosti. Obiščite nas in se nam pridružite! 
Informacije na tel. Št. 031 579 214 (Mirna).

ŠD MAESTRAL VABI K VPISU V ŠPORTNO DELAVNICO 
»PRVI KORAKI V ŠPORT«

ZA DEČKE IN DEKLICE OD 5 - 8 LET 
VADBA BO VSAK TOREK IN ČETRTEK OD 17. DO 18. URE 

INFORMACIJE: ŠD MAESTRAL-TEL.: 640 41 09,
ALI NATAŠA 041 546 122 (OD 10. DO 12. URE)
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KAPUČINO
Nogomet 
2.SNL-zahod
RADOVAC TRENER ZA PET TEKEM
Jadran Dekani: Izola Argeta 1:1 (1:0)
Strelca: 1:0 - Radovac (21) 1:1 - 
Bogatinov (69).

DEKANI - Stadion Ivana Gregoriča, 
gledalcev 150, sodnik Tošeski 
(Medvode) 6.
Izola Argeta - Rupnik 7, G.
Pahor 6, Sirotič 6,5, Franetič 7,
Šabič 6,5, B. Božič 7, Mrak 6,5,
Maletič 6, Bašanovič 6,5 (od 61.
Bogatinov 6,5), Čauševič 6,5,
Gomizelj 5,5 (od 36. Martinelli 6).
Albin Radovac je, kar zadeva 
obstanka na izolski trenerski klopi, 
vsekakor rekorder, saj je na njej 
obstal le štiri prvenstvene in eno 
pokalno tekmo. Petega kroga ni 
dočakal, saj sta pred tem s 
predsednikom kluba Bogdanom 
Brusom, ki je sicer odstopil s te 
funkcije, prišla do točke, na kateri 
dialog ni bil več možen, zato je 
Radovac zapustil ekipo.
Zanimivo, da je na trenerski klopi 
manjkal ravno proti trenerskemu 
kolegu Igorju Benedejčiču, ki je bil 
pred njim že definiran za stratega 
izolske enajsterice. Morda se je tako 
prvič zgodilo, da se je kot 
predstavnik nogometne ekipe pojavil 
nežnejši spol - Sara Brus, sicer hči 
predsednika kluba. In morda pa je to fantom 
prineslo srečo, kajti tokrat so prikazali eno 
najboljših iger doslej in povsem zasluženo 
osvojili točko.
Začelo se je sicer slabo, saj so domači kmalu 
povedli. To ni zmedlo gostov, ki bi Prvo resno 
možnost za zadetek je pri gostih imel 
Bašanovič, ki je ukradel žogo domačemu 
branilcu, a je nastreljal vratarja Dekanov. Sledil 
je zadetek v izolski mreži, po katerem so 
domači pritisnili, a kljub poskusom niso uspeli 
podvojiti vodstva. Tokratni derbi je ponudil 
atraktivno igro na obeh straneh se je 
nadaljevala tudi v drugem polčasu, v katerem 
Izolani niso popustili.
Možnost izenačenja se je pokazala že 
Pahorjevem predložku pred gol, a je Mrak z 
dveh metrov zgrešil nemogoče.Tudi pri 
močnem prostem strelu Čauševiča gostje niso 
imeli sreče, saj je domači vratar uspel žogo 
izbiti v kot. Sicer je sodnik pokazal Izolanom 
kar precej rumenih kartonov (skupno na tekmi 
deset). Našemu Gregi Pahorju kar dvakrat, 
tako da je ta na polovici drugega dela 
odkorakal z igrišča.

Pričakovane ofenzive domačih spričo številčne 
prednosti ni bilo, pač pa je Bogatinov, ki je le 
nekaj minut pred tem vstopil na igrišče, 
izkoristil napako domače obrambe in izenačil. 
Domači so pred koncem imeli še sijajno 
priložnost za drugi zadetek, a je Rupnik uspel 
zaustaviti žogo na golovi črti.
Delitev točk je bila tokrat pravična, čeprav ima 
točka Izolanov nekoliko večjo težo, saj so 
nastopili brez nekaterih svojih igralcev. Nekaj 
jih je manjkalo zaradi kazni (Radovac, 
Huremovič, Mehič), nekaj pa jih je »rdeči 
karton« dobilo v klubu s strani uprave 
(Muminovič, Mujkič, Čavar, Bošnjakovič in 
tudi kaznovani Mehič). Nekdaj dokaj visoko 
število igralcev se je tako spričo prisilnega 
slovesa peterice in nove »navade« moštva (v 
zadnjih petih tekmah zapored so na vsaki 
prejeli po en rdeč karton) precej skrčilo. 
Bogatinov bo tako moral vse pogosteje nositi 
modri dres in pomagati fantom v napadu, kjer 
je - kot je pokazal v svojih kratkih nastopih, 
zelo dobrodošel. Kljub temu bo novi strateg, ki 
naj bi po izjavah Bogdana Brusa že v nedeljo 
vodil ekipo, bo vsekakor imel odslej manjšo 
izbiro igralcev.

KORTEŽANI SO ŽE TRETJI 
SC BONIFIKA: Avtoplus Korte 
0:2 [0:11
Strelca: 0:1 - Baruca (17'), 0:2 
- Baruca (58')
KOPER, 11.09.05, Gledalcev 250, 
Glavni sodnik Perič Dragoslav 
(Kranj)
SC BONIFIKA: Pintol Ismir,
Šmitran Vladimir, Lizalovič Ado, 
Tomljanovič Davor, Rajčevič 
Aleksander, Fantinič Vasja, Breč 
Boštjan, Rastoder Aljko, Jakomin 
Aleš, Šestič Sašo, Radujko Dalibor 
Avtoplus Korte: Sirotič Elvis,
Serdinšek David, Pahor Rok, 
Pirc Boštjan, Begič Admir,
Furlanič Branko, Božičič Zoran, 
Bašič Damir, Reljič Goran,
Štampfer Miroslav, Baruca Arne 
Opominjani Avtoplus Korte: Reljič 
(48’), Furlanič (81’)
Menjave Avtoplus Korte: Božičič / 
Peršič (60'), Štampfer / Meš (66'), 
Baruca / Ademi (0')
Kortežani so vzeli mero 
ambicioznim Koprčanom, ki so 
bili kar predolgo nepremagani v 
tretjeligaškem tekmovanju. Gostje 
iz Malije so bili ves čas 
konkretnejši, saj si domači
veterani niso pridelali niti ene 
resnejše priložnosti za zadetek. 
Kortežani pa so najprej povedli z 
golom Baruce na začetku tekme in 

nato bili nenehno nevarni s protinapadov. 
Enega takšnih je ponovno izkoristil Baruca, 
nadaljevanje pa je bilo rutina, ki je bila vredna 
tudi drugoligaškega tekmovanja.

Njegovega imena nismo zvedeli, po izjavah 
uprave pa to ne bo nekdanji trener Avtoplusa 
Kort Ivan Patarič (pogovor z njim bomo 
objavili v prihodnje).
Priznati je treba, da je v zadnjem času okolica 
kluba precej bolj urejena, vendar ima ta 
vsekakor manjši vpliv na igro naših fantov kot 
urejenost odnosov v klubu. Glede na videno v 
Dekanih jim gre čestitati za borbenost, ki se 
jim je obrestovala s pomembno točko in po 
porazih s Kortami, Kolpo in Bonifiko upamo 
tudi z večjo samozavestjo. V nedeljo ob 
16.30 jo bodo doma proti predzadnji Zarici 
vsekakor potrebovali. Slednja spada, sodeč po 
(ne)uspehih, med lažje tekmece, tako da se 
morda tokrat ponuja priložnost za izdatnejšo 
zmago.
BRANKO VUGA
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POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

O,

c."

Sedaj se tudi pri nas začenja zares. V soboto 
štartata obe prvi ligi. Zadnjič sem obdelal 
moško ligo, tokrat nekaj mojih misli o ženski 
ligi. Novost je 12 klubov kar bo prvenstvo kar 
razvleklo. Tudi letos bodo Krimovke (z našo 
pomočjo) tiste, ki bodo diktirale tempo, bodo

pa v ekipi celjskih mesnin imele dostojne 
nasprotnice. V Celju si želijo tudi ženski naslov 
in temu primemo so okrepili ekipo. Krimovkam 

bodo v veliko pomoč njihovi sateliti (Ina 
Dolgun, Kočevje, Ptuj, Olimpija) kar bo 
verjetno tudi odločilno. Zanimivo se obeta tudi 
zaradi playoffa (prvih šest), spodnji dom pa se 
bo boril za obstanek. Novinke v ligi, Brežice 
in ekipa Ina Dolgun, bodo marsikoga 
presenetile, posebno ta ekipa, ki so jo okrepile 
tujke iz Krima. Če odštejem prvi dve poziciji 
bo za štiri preostala mesta hud boj. Žalec, Ptuj, 
Olimpija , tu smo tudi mi, pa naše sosede iz 
Škofij. Zanimiva ekipa bo Kočevje, ki jo vodi 
naš selektor Beguš. Nekoliko čudno, namreč 
ekipa Kočevja je bila pred popolnim razpadom 
in poteza selektorja je nenavadna, ali pa morda 
naročena. Pri vsem pa ne gre pozabiti tudi 
igralk Škofje Loke. Morda sta najbližje izpadu

ekipi Polja in Brežic. Seveda pa je k vsemu 
potrebno dodati še vse tisto, kar spremlja 
vsako prvenstvo, poškodbe, da ne omenjam 
športne sreče. Omenil sem že, da je tudi nekaj 
novosti v pravilih igre. Lepotne spremembe, 
zanimiva bo njihova interpretacija. Največ hude 
krvi bo pri dosojanju time outov. Razlaga 
pravil pravi, da se jih čimmanj dosoja. Tžko 
bo proti koncu tekme, če se bo rezultat lomil 
bodo klopi več v zraku kot na tleh. Sicer pa 
vsaka novost potrebuje čas, predvsem pa bi 
morali vsi igralci in vodstva dobro poznati 
pravila igre. Pustimo se presenetiti, prvenstvo 
bo res dolgo.

www.goldenindex.com
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Namizni tenis
1UDVIK0VA TOKRAT PREMAGALA RAHOTINOVO
V soboto je v Kranju potekal 1. odprti RS za člane in članice. Poleg 
slovenskih tekmovalcev in tekmovalk so lahko nastopili tudi tisti, ki 
igrajo na državnem prvenstvu za slovenske klube.
Najbolje se je uvrstila Kristina Rahotin, ki je za med štiri tesno izgubila 
3:4 proti nekdanji soigralki iz ekipe Jani Ludvik. Izolanka Jana Ludvik 
po razpustitvi ekipe Istrabenza iz Kopra, letos nastopa za Kajuh iz 
Ljubljane. V glavni del turnirja se je uvrstila tudi Kristin Fatorič, ki je 
za med 16 najboljših izgubila proti Javorškovi iz Vesne.Kristin je že 
vodila 3:1 v nizih, nato pa odigrala do konca nezbrano in nasprotnica je 
zasluženo zmagala.
Blizu uvrstitve na glavni turnir je bil tudi Gregor Vukovič. Odločilna 
tekma je tesno 2:3 izgubil proti Damjanu Vodušku, ki bo lestos 
nastopal za Melamin iz Kočevja v 1. državni ligi.

GREGORIU VUKOVIČU POKAL ALPE ADRIA
V nedeljo je v Zgoniku pri Trstu potekal 
prvi turnir Alpe Adria v letošnji tekmovalni 
sezoni za mladino. Nastopilo je skoraj 170 
udeležencev iz Slovenije, Italije, Avstrije in 
Hrvaške. Ugodno je presenetil pri mladincih 
Gregor Vukovič, ki je povsem zasluženo 
osvojil 1. mesto. Za med štiri je 3:1 
premagal Rebca iz Rakeka nato Golavška iz 
Velenja 3:1. Še najlažje je odigral finale, 
kjer je gladko 3:0 premagal Blažiča iz 
Reke. Najboljše tokrat ni šlo Simonu Franku, 
ki se je uvrstil na glavni turnir, nato pa za 
med štiri tesno 2:3 izgubil proti Medenu iz 
Rakeka.

Na glavni turnir se je uvrstila še Kristin Fatorič, ki je za med 4 
izgubila 0:3 proti Fazličevi iz zagrebške Mladosti. Razen pri Gregorju je 
igra pri večini naših tekmovalcih in tekmovalkah zelo nihala.Tako, da so 
nekaj točk odigrali zelo dobro Nato je sledila serija osnovnih napak. 
Večina še ni dosegla prave tekmovalne forme je pa ta tekmovalni 
vikend veliko pripomogel k temu da vidimo kje smo.

Balinanje - Superliga -15. krog 
NOVPOBAZIZOLANOV 
Jadran lzola:Agave Zabiče 8:14
Trojka L 13:2, trojka II. 6:12, dvojica L 4:13, dvojica II. 13:1 
Posamezno: TaškanBoštjančič 4:13, krog: Čeligoj:Križ 14:20, hitrostno: 
Taškar:Šircelj D. 27:31, natančno izbijanje: Kohtič:Urh 26:12, štafeta: 
Škerjanc-TaškanBoštjančič-Križ 32:34, posamezno: KRagelj:Križ 13:8, 
krog: Kohtič:Boštjančič 21:25
Izolani počasi zapravljajo zaključne žoge. Tekma se je igrala v nedeljo 
zjutraj in temu primeren je bil tudi obisk gledalcev. Morda bi Izolani z 
malo sreče lahko izvlekli tudi kaj več, vendar je treba vedeti, da 
superliga zahteva kvaliteto, te pa ni brez veliko rednega treniranja. Še 
sreča, da so na začetku osvojili nekaj prvenstvenih točk, sicer bi zdaj že 
bili povsem na dnu. Zagotovo pa bo za boljše rezultate potrebne več 
sloge in občutka pripadnosti klubskim barvam. (Ž.K.)

Bokomet
MAESTBALOVKE V BEOGBADU
Minuli konec tedna so se dekleta iz športnega društva Maestral skupaj s 
svojim novim trenerjem Brankom Franovičem udeležila mednarodnega 
rokometnega tumiija v Beogradu.
Pot v prestolnico bivše skupne države je bila za mlade rokometašice 
nagrada za uspehe v minuli sezoni in obenem tudi priprava na novo 
državno prvenstvo, ki se bo začelo čez slab mesec dni. V pretekli 
sezoni so mlade rokometašice, ki prihajajo iz Izole in kopra osvojile 
drugi zaporedni naslov državnih prvakinj v svoji kategoriji. Še posebej 
pa so ponosne na zmago na na 13. Eurofestu. 5-dnevno bivanje v 
Beogradu so dekleta izkoristila za druženje, ogled mnogih zanimivosti 
mesta in seveda rokomet. 8 tekem je tako dekletom kot trenerju prišlo 
še kako prav pri uigravanju obrambnih različic (predvsem 6-0) in 
protinapada, saj so se v dosedanjem delu priprav posvečali predvsem 
osnovni telesni pripravljenosti. V drugi polovici avgusta so marljivo 
trenirale tudi 2-krat dnevno in se pripravljale na novo tekmovalno 
sezonoo. Večinoma jih lahko srečate na zunanjih športnih prizoriščih na 
koprski Bonifiki, kjer trenirajo, tako na rokometnem igrišču, kot na 
tekaški stezi okoli Bonifike.

1 ■■

Čeprav rezultat na gostovanju v 
Beogradu ni bil v ospredju, so 
se Maestralovke na turnirju 
borile po svojih najboljših 
močeh in osvojile končno 3. 
mesto. Trener je opazil še veliko 
vrzeli v obrambi (na čelu z 
vsemi tremi vratarkami), pa tudi 
v fazi napada bodo morale v 
prihodnje določene igralke 
prevzemati več odgovornosti. Do 
začetka državnega tekmovanja

(derbi na Škofijah proti ŽRK Burja) je dovolj časa in s pridnim delom 
bodo večino napak lahko še odpravile.
V Beogradu so barve ŠD Maestral zastopale: Tami Božič, Eva Zorko, 
Rebeka Fink, Tina Bajič, Nika Djuranovič, Monika Cuder-Skrlič, Lea 
Rojc, Kristina Petrinja, Nea Karlovič, Polona Barič, Hana Marinič, 
Sandra Barišič, Robin Kavčič in Tijana Margetič. (E.Š.)
6. »IZOLA CUP«
Prizadevni organizatorji iz Izole poleg najbolj odmevne prireditve 
Eurofesta pripravljajo še nekaj odmevnih prireditev, kjer nastopajo 
različne kategorije rokometašev. 5. in 6. novembra 2005 pripravljajo 
tako šesto izvedbo mednarodnega turnirja v mini rokometu za Pokal 
Izole. Pravico nastopa imajo tekmovalci in tekmovalke letnika 1995, 
1996 in 1997. Lani je na tem turnirju nastopilo 36 ekip iz treh 
držav (Hrvaške, Italije in Slovenije). Vse tekme se igrajo v dvorani 
osnovne šole v Livadah. Sobota je namenjena deklicam, nedelja pa 
dečkom. Prijave sprejema Eurofest d.o.o., podatke lahko dobite preko 
njihove spletne strani.
Organizator se zaveda, da je poleg samega igranja pomebno tudi druženje 
zato za tekmovalce in spremljevalce pripravi veliko presenečenj. Po 
samem tekmovanju pa tri prvouvrščene ekipe prejmejo pokal in medalje, 
ostali udeleženci pa prejmejo spominsko medaljo, tako da nihče ne 
ostane brez spomina na ta dogodek. Pole tega je nagrajena še ekipa, ki 
prihaja v Izolo iz najbolj oddaljenega kraja, poebej je nagrajen 
najuspešnejša rokometna šola oz. klub. V vseh kategorijah pa izberejo in 
nagradijo najboljšega igralca in vratarja. (EŠ)

Plavanje
TUBI IZOLSKI PLAVALCI USPEŠNI
Štirje koprski plavalci so sodelovali na CRO CUP maratonu, na progi 
dolgi 4.600 m, v Poreču. Kljub počitku pred pričetkom nove plavalne 
sezone so se imenitno odrezali. Tako sta zmagala Vivoda Luca v 
kategoriji kadetov, Štihovič Tjaš med mlajšimi pionirju, brata Pribac pa 
sta med veterani I dosegla: Aljoša 2. in Andrej 3.mesto.
Med več kot 100 udeleženci so v absolutni kategoriji dosegli: 4.mesto 
Luca Vivida, 6.mesto Pribac Aljoša, 7.mesto Pribac Andrej in 
12.mesto Štihovič Tjaš.

Knčarkn
UUBEB NASTOP V TBSTU
Košarkarski klub Izola je pričel ta ponedeljek z rednimi treningi v 
telovadnici Livade. Prve nastope pa so imeli že prejšnji konec tedna, ko 
so se mlajši člani letnika 95 udeležili tridnevnega turnirja v Trstu, ki 
ga je že 18-tič organiziral A.S. Libertas iz Trsta. Na memorialu "Giusto 
Nesbeda" je sodelovalo 8 ekip v ženski in moški konkurenci iz Italije, 
Madžarske in Slovenije. Naši mladi košarkaši so se junaško borili proti 2 
- 3 leta starejšim vrstnikom iz KK Libertasa (IT), KK Portoroža (SLO 
) in ZTE KK iz Madžarske. Za požrtvovalno in borbeno igro so prejeli 
na podelitvi velik aplavz in lep pokal ter praktične nagrade. Turnirske 
tekme so odigrali v telovadnici ter na trgu Ponterosso, kar je bilo še 
posebej zanimivo.
Člani pa so igrali v soboto pripravljalno tekmo z ekipo KK Rovinj, 
članom A 2 hrvaške 
košarkarske lige. Tokrat so bili 
gostje boljši in so zanesljivo 
zmagali, povratno srečanje pa 
bodo odigrali 24. seprtembra 
v Rovinju.
Ob tej priložnosti v KK Izola 
vabijo vse ljubitelje košarke, 
predvsem prvošolce, da se vpišejo 
v naš klub. Za prvošolce je 
poskrbljen prevoz na trening v 
Livade pred OŠ Vojka Šmuc.
(Skočir R„ foto: Kleva Č.)_______
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Veslanje
VESLAČI VK IZOLA PRESENETILI IN ZMAGALI V BELJAKU
Na že 44.mednarodni veslaški regati v avstrijskem Beljaku (na 
Osojskem jezeru) so izolski veslači osvojili velik prehodni pokal 
Richarda Lipsa za največ osvojenih prvih in finalnih nastopov v 
nedeljskih finalnih tekmah. Trener Vlado KRULČIČ pravi, da so bili 
zelo presenečeni saj niti v sanjah niso pričakovali, da lahko osvojijo 
ekipno l.mesto na tako veliki mednarodni regati kot je beljaška. Na 
regati so sodelovali le z namenom, da preverijo formo pred 
bližajočim se državnim prvenstvom (IV.septembra). Je pa res, da sta 
jim v letošnji sezoni ušle samo dve ekipni zmagi, in sicer na regati v 
Ankaranu (l.VK Branik Maribor, 2.VK IZOLA Izola,...) in na regati 
v San Giorgio di Nogaro, ko so osvojili 3-mesto.
Na 44.mednarodni beljaški regati je sodelovalo 9 držav s preko 810-imi 
veslači, tako da je osvojitev prvega mesta zagotovo zelo velik uspeh 
veslačev IZOLE. Vsekakor je to velik obliž na rano za neosvojeno 
planirano medaljo njihovega najboljšega veslača Bineta PIŠLAR-ja.
O regati nam je trener Vlado povedal, da se je odvijala v skoraj 
regularnih pogojih, v kolikor izvzamemo tekme pionirjev v enojcih. 
Tekme so se v nedeljo pričele že ob 7.ih zjutraj, ko večina otrok še spi 
in sploh ne ve, zakaj se gre, zbudijo pa se šele, ko pridejo skozi cilj... 
na sestankih regatnega odbora že nekaj let vztrajamo, da se tekme 
pioniijev premaknejo na bolj »normalno« uro. Na prvo mesto bi 
premaknil tekme veteranov, saj so oni še najbolj vzdržljivi in navajeni 
vsega hudega. Letos je naš najboljši pionir Tadej JAPELJ izgubil v 
finalu, ker se ni zjutraj dobro ogrel zaradi pomanjkanja časa pred 
štartom. Na sredini proge ga je zagrabil krč v mišici, tako da je l.mesto 
splavalo po vodi, se jezi trener Vlado. Vsekakor je časa za dokazovanje 
še dovolj, tako da ni nič izgubljenega...
V petek pred mednarodno veslaško regato pa se je na Osojskem 
jezeru zgodil še en dogodek in sicer tredicionalni mladinski šesteroboj 
pokrajin Alpe-Adria. Slovenija je osvojila odlično l.mesto pred 
italijani iz pokrajine Friuli-Venezia-Giulia in avstrijci iz zgornje 
Štajerske.
V nedeljskih finalih so nastopili sledeči veslači VK »IZOLA« Izola:
* Enojec pionirji - Tadej JAPELJ - 2.mesto (53 posadk);
* Dvojni dvojec mlajše mladinke- Tanita HOTUJEC, Vanja PAULETIČ - 8.mesto (19 posadk):
* Dvojni dvojec člani B - Marko BEADER, Danilo VRČON - 6.mesto (6 posadk);
* Enojec lahki člani - Bine PIŠLAR - l.mesto (12 posadk);
Dvojni dv. članice-Majda JERMAN, Tanita HOTUJEC (Vanja PAULETIČ)-! .mesto (8 posadk)
* Dvojni dvojec pioniiji - Matej KRULČIČ, Tadej JAPELJ - 2.mesto (27 posadk);
* Enojec mlajši mladinci - Dejan SANDIČ - V.mesto (56 posadk);
* Enojec člani B - Bine PIŠLAR - 2.mesto (15 posadk);
* Dvojni četverec pioniiji - Marko BOLHA, Tilen BOŽIČ, Matej KRULČIČ, Tadej JAPELJ, 
krmar: Tilen PIRC, (Tim GORNJEC) - 3.mesto (8 posadk);
* Enojec članice - Majda JERMAN -1 .mesto (8 posadk);
Omeniti velja, da je še nekaj posadk za las zgrešilo veliki finale. 
Vsekakor bo priložnosti še veliko. Prva bo konec tedna (17.septembra) na 
Bledu, kjer se bo zgodilo že 15.državno prvenstvo v veslanju.
Nato bo sledilo še nekaj regat (25.septembra - Ljubljana, 01.-02.oktobra 
- Osijek, IS.oktobra - Celovec, 29.oktobra - Bern in 12.-13.november - 
Torino), nato bodo veslači lahko odšli na zares zaslužen počitek.(I.Š.)...

OSSIACHER SEE: PONOVNO SNIDENJE NASLEDNJE LETO
Na regati v Beljaku so zelo uspešno nastopili tudi veslači drugega 
izolskega kluba, VK Argo, ki so dosegli nekaj odličnih posamičnih 
uvrstitev.
V enojcu za mladince, kjer je bilo prijavljenih celih 47 čolnov, je veslal 
Krek Andraž ter že v predtekmovanju zmagal z naskokom večjim od 
50m, v finalu pa se je bojeval do konca za prvo mesto a se moral 
zadovoljiti z srebrno medaljo. Mladinki Veronika Macarol in Denise 
Tremul sta prvič sedli skupaj v dvojni dvojec in se že po par zaveslajih 
dobro ujele saj sta v nedeljskem finalu prepričljivo prehitevale ostale 
posadke in prve priveslale do cilja. Rodila se je nova zmagovita 
kombinacija, a žal zaradi novih pravil, smo ostali brez točk, Denise je 
morala veslati za italijanski veslaški klub Sisport Fiat. Obe sta kasneje še 
s Kanduč Anjo in Suklan Matejo po dolgem času pognale argov ženski 
dvojni četverec, ki je ob »krstu« dosegel solidno četrto mesto. Žal je na 
koncu zmanjkalo moči.
Zuliani Ivan in Ivančič Timoty sta v dvojcu brez krmarja izpadla iz 
velikega finala, tako, da sta drugi dan nastopila v malem finalu in 
zasedla drugo mesto, torej skupno osmo mesto. Sladič Patrik in Žiga 
Krek sta veslala v dveh disciplinah, v dvojcu brez krmarja sta osvojila 
šesto mesto, v dvojnem dvojcu pa sedmo mesto v malelm finalu. Seveda, 
moramo dodati, da sta veslala vse tri dneve. Tuan Winkler Krbavčič je 
v kategoriji za pionirje med 40. enojci si priveslal tretje mesto v malem 
finalu kar pomeni skupno 9. mesto. V članski kategoriji so branile barvo 
kluba štiri posadke. Rajko Hrvat in Tomi Davidovič sta v konkurenci 
lahkih enojcev ostala brez velikega finala, v katerem je zmagal »sosed« 
Pišlar Bine. Prvo mesto v malem finalu si je prisvojil Hrvat, medtem, 
ko je Davidovič ostal brez moči na zadnejm mestu v istem finalu. 
Dvojni dvojec je drsel po vodi pod taktiriko Boštjana Božiča in Aroona 
Tremula, kljub dobremu štartu sta pristala na petem mestu. V dvojnem 
četvercu sta jima delala družbo še Ivan Zuliani in Andraž Krek. V 
ogorčenem boju v zadnjih petstotih metrih, kjer so štiri čolni prečkali 
ciljno linijo v razmaku dveh sekund, so osvojili ponovno peto mesto.
Zgodba zase pa so bili nastopi veteranov saj so v dveh dneh odnesli kar 
6 zlatih medalj. V močni konkurenci so veslali Krajcar Egidio, Čarman 
Peter, Macarol Ljubo in Stanič Sandro. Tako v dvojnem četvercu kot 
v četvercu s krmarjem Butinar Ptahom so pognali strah v kosti ostalim 
veteranom in ostali letos nepremagljivi. Nastopili so tudi v paradni 
disciplini osmerec, kjer so se jim pridružli še Butinar Iztok, Dasovič 
Miloš, Canetti Marco in Canetti Flavio, krmaril pa jim je Sladič 
Patrik. Dvajset let stari osmerec »krščen« z imenom ARGO , tudi tokrat 
ni stal brez lovorike, ter elegantno prvi priveslal pred polno tribuno in 
sprožil sireno za prvo mesto. Kristalni pokal je sprejel predsednik VK 
Argo Egidio Krajcar iz rok predsednika veslaškega kluba Villach von 
1881.
V okviru regate so v petek organizirali tudi Šesteroboj, kjer se pionirji in 
mlajši mladinci v dresih reprezentance bojujejo za točke za pokal Alpe 
Adria. Nastopajo pa reprezentance Slovenije in Hrvaške ter regij 
Friuli-Julijske Krajne, Venelo, Koroške in Zgornje Avstrije. Slovenija je 
osvojila 7 prvih mest, 3 druga mesta in 1 tretje ter z izkupičkom 73 
točk premagala ostale dežele in odnesla pokal za prvo mesto. Za točke 
sta se bojevala tudi mlajša mladinca Sladič Patrik in Krek Žiga v 
dvojcu brez krmarja ter zasedla odlično drugo mesto. V dvojni četverec 
pa so sedle pionirke Davidovič Sara, Horvat Jana, Princes Mojca, 
Huskič Sabrina ter si priveslale četrto mesto.

12. POKAL BESENGHIV BUJE
Športna sekcija skupnosti Italijanov P.Besenghi je v soboto že dvanajstič 
organizirala turnir v malem nogometu. Igralo se je na igriščih z umetno 
travo, sodelovale pa so štiri ekipe: skupnost Italijanov iz Buj (Hrvaška), 
ekipa finančnih stražnikov iz Trsta, ekipa Acli iz Trsta in domači 
Besenghi. Rezultati srečanj:
BesenghLACLI 4:2 / ACLLBuje 1:4 / BesenghLGDF 2:3 / GDF:Buje 1:2 
/ Buje:Besenghi 3:1 / ACLLGDF 1:3
Prvo mesto so osvojili igralci iz Buj, drugi so bili finančni stražniki iz 
Trsta, tretji domačini in četrti ekipa ACLI. Na prijetnem zaključku v 
gostišču Jasna so ekipe dobile zaslužena priznanja, predstavniki ekip pa 
so izbrali tudi: Naj vratar Sugan ACLI, naj strelec Colasvono (4 gole), 
naj igralec Lakoseljac (Buje)
Tekme je sodil Milan Treskavica, priznanja pa je v imenu skupnosti 
podelil Gianfranco Silian. Vseh dvanajstih turnirjev se je ob domači ekipi 
udeležila tudi ekipa GDF iz Trsta.
Piccolo Pasquale GDF Trst: Po tolikih letih se že počutimo domače. 
Izredno sem zadovoljen s sodelovanjem, predvsem pa smo veseli

druženja.
.j Moja ekipa je 

[ 3 sestavljena iz 
1»» fantov iz Trsta in 
||® tudi v bodoče 
Ibomo redni gostje 
gij turnirja.
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Soboto, 17. septembra ob 20. uri - Kulturni dom Izola
gledališka predstava

KOMEDIJA
v izvedbi
gledališke skupine STEPS

Gledališka skupina STEPS je priredila 
VVernerjevo dramsko besedilo Komedijant 
Hermelin in pripravilo predstavo, ki so jo 
poimenovali kar Komedija.
In o čem govori? O majhnem obmorskem 
mestecu, ki ga obišče cirkus...
Vabljeni.

Otvoritveni koncert 43. koncertne sezone DPG Koper
MEDNARODNI MOJSTRSKI CIKEL

Četrtek, 29. 09. 2005 ob 20. uri 
Dvorana Pokrajinskega muzeja v Kopru

MARJANA LIPOVŠEK, mezzosopran 
ALFRED BURGSTALLER, bas 

ANTHONV SPIRI, klavir

SPORED: Purcell, Monteverdi, Carissimi, Caccini, Paisiello, Čajkovski, Lipovšek, Dvorak

M

TOMAŽ KALIGARIČ IN NJEGOVA ZBIRKA 
MILITARIJ V MESTNI KNJIŽNICI IZOLA
V vitrini ustvarjalnosti je tokrat napis: »Vsi razstavljeni eksplozivni 
predmeti so strokovno onesposobljeni in varni.« Tokrat namreč v 
njej razstavlja svojo zbirko militarij - vojaških predmetov - 
šestnajstletni srednješolec Tomaž Kaligarič iz Cetor.
Tomaž obiskuje drugi letnik Srednje tehnične šole v Kopru, z zbirateljstvom 
pa se ukvarja že od svojega otroštva. Ko je bil star komaj štiri leta, je od 
strica na Krasu, kamor so se z družino odpravili na obisk, dobil v dar prvi 
metek. Ta metek je še vedno del njegove zbirke, ki pa zdaj obsega čez 
dvesto metkov različnega kalibra in veliko drugih vojaških predmetov. Tako 
v zbirki hrani štiri čelade, od katerih je ena nemška, ena iz časa 
Avstroogrske, ena slovenska in ena ruska. Tu sta še dva lesena vojaška 
kovčka, več kot deset bajonetov, okrog 1000 različnih kovancev, veliko 
Ijjm i star'h bankovcev, bodeča žica iz prve
IJS 4-pTjj-p »T:; Jj*! • 11 svetovne vojne, fotografije vojakov,

* zemljevid in ogromno knjig. »Starši mi 
pri mojem hobiju stojijo ob strani. Tata 
mi pomaga vse predmete očistiti. Mama 
pa je tudi sama navdušena zbirateljica 
starih knjig, med katerimi ima najraje 
take s starimi recepti, domoznanske 
knjige o Istri in zgodovinske knjige.«
Nič čudnega, saj je Nives Kaligarič, 
mladinska knjižničarka v Mestni knjižnici 
Izola, kjer vodi tudi ure pravljic in skrbi 
za nabavo mladinskih knjig, sama ne le 

i ^ [i zbirateljica knjig, ampak tudi navdušena
|L T | bralka mladinskega leposlovja in
■k j j strokovnih, predvsem zgodovinskih in
|IHk § domoznanskih knjig ter ljubiteljica

kuhanja. Tomaž pripoveduje naprej: 
»Sam pridem do predmetov predvsem z nakupi na raznih sejmih ali pa z 
zamenjavo predmetov z drugimi zbiratelji, s katerimi pridem v stik na 
raznih skupnih srečanjih. Znani so na primer jesenski sejmi v Šempetru pri 
Gorici in v Ljubljani, kamor pride veliko zbirateljev, tudi taki iz tujine. 
Zbiralcev militarij je v Sloveniji okrog sto. Prvi večji zbiratelj militarij v 
naši bližini je Srečko Rože, ki je tudi pirotehnik in ima v Lokvah pri 
Divači svoj muzej vojaških predmetov. Sam poznam nekaj profesionalnih 
zbirateljev, s katerimi si izmenjujem predmete.
Profesionalni zbiratelji militarij so tudi pirotehniki. Zbiranje militarij je 
namreč zelo zanimivo področje, ki pa zna biti tudi zelo nevarno in sam bi 
že velikokrat skoraj zletel v zrak, če ne bi imel potrebnega znanja. Tudi 
sicer je treba veliko prebrati in dobro poznati zgodovinska obdobja, da 
veš, v katero obdobje spada posamezen predmet.«
Razstava vojaških predmetov iz zbirke Tomaža Kaligariča bo v Mestni 
knjižnici na ogled do 23. septembra. Od 24. septembra dalje pa bo v vitrini 
ustvarjalnosti v Dnevih evropske kulturne dediščine
razstavljal svojo zbirko znamk izolski osnovnošolec Tadej M. Cerkvenik. 
Prisrčno vabljeni!

Š.P.

galerija ALGA
razstava slik na temo
"Morje"
avtorice KLAVDIJE MARUŠIČ iz Trsta.

Hi.A..
galerija jc odprta od 10.00 do 12.00 ter
od 17.00 do 19.00, v soboto od 10.00 do 12.00. Razstava bo na ogled do 23. septembra.

gaMjJNSlJLA
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

razstava

Zvest Apollonio
(ob umetnikovi 70-letnici)

LIKOVNA DELAVNICA V LIK-U
Likovno društvo LIK organizira tečaj slikanja, kdor rad ustvarja in 

si želi ustvarjalnost in znanje bogatiti, naj se nam pridruži 
v SREDO, 21. SEPTEMBRA 2005, ob 17.30 v ateljeju LIK-a 
(Gregorčičeva ulica, stara italijanska OŠ 1. nadstropje). 

Mentorica: Marlene Zorjan.
Vabljeni!

Nesnovna
kulturna
dediščina

24

DNEVI
EVROPSKE
KULTURNE
DEDIŠČINE

PREŽIVITE SOBOTO 

V PIRANU

Ob 9:3oh bomo na piran
skem pomolu odprli dekd 

2005. Odprtje bo zaznamo
valo 40 prireditev.

Prijetno vabljeni v 
deželo knjig v 
izolsko knjigarno,

—----- Žepni gobarski vodnik—

Edmund
Garmvcidncr

URNIK:
Idanod 9.00 do 12.00 
Idan od 16.00 do 19.00
ta od 9.00 do 13.00

Izola / Manziolijev trg 6, Izola 
(05) 64 00 135

KINO ODEON Art kino
15.11116.9.11119.00 in 119.11)21.90 ter l!,20.9.ilM9.00 DVOJNA NIČLA ležija:6enrfPires 
I5.in 16.9.11)21.00 in IUiD 19.00 V EZIL J A leiija in scenarij: (lemire Fauelier 
10.-20.9.eb21.00 in 21.9.eOM KUNG FU FRKAleriia:StephenCbei 
21-23.9.eb21.00 TROPSKA BOLEZEN lelilainscenariiJDlthatpniillleerasetbakul 
22.-23.9.ib 18.30 JEZNE IN ZALJUBLJENE lerijalnseenarijiNikeBinler

Informacijska pisarna Skupnost Srečanje Portorož

Pomoč odvisnikom in njihovim staršem
tel.: 67 46 700 vsak dan od 8. do 16.urc
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Industrijska cesta 8,6310 IZOLA

O B V ES TIL O
O PRIČETKU JAVNE OBRAVNAVI 

Načrta prevzema ladijskih odpadkov in ostankov 
tovora za pristanišče Izola

Vse zainteresirane obveščamo, da se, v skladu s Pravilnikom o prevzemu 
ladijskih odpadkov in ostankov tovora (Uradni list RS, Št. 66/05), z 
današnjim dnem prične 14-dnevna javna obravnava predloga Načrta 
prevzema ladijskih odpadkov in ostankov tovora za pristanišče Izola.

Objava predloga načrta je na vpogled javnosti na spletni strani Občine 
Izola, naslov: www.izola.si, na oglasni deski Občine Izola, Postojnska 3, 
Izola ter na upravi javnega podjetja Komunala Izola d.o.o., Industrijska 
cesta 8, Izola.

Vse zainteresirane prosimo, da do vključno 29.09.2005 pošljejo svoje 
pripombe:
- pisno na gornji naslov ali
-poe-pošti: moica.pecar@komunala-izola.si

DIREKTOR 
Marino DOMIO

OBČINA IZOLA
Občina Izola na podlagi določil Pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in 
poslovnih prostorov v najem (Uradne objave št. 13/95 ), Pravilnika o 
spremembah in dopolnitvah pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in 
poslovnih prostorov v najem (Uradne objave št. 14/98) in sklepa komisije 
za oddajanje poslovnih prostorov v najem objavlja

JAVNI RAZPIS
za zbiranje pisnih ponudb za oddajo poslovnih 

prostorov v najem v Izoli:

PREDMET RAZPISA STA PRAZNA POSLOVNA
PROSTORA Z UPORABNIM DOVOLJENJEM

- SMAREGLIJEVA1 -velikosti 65,10 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 92.650,00 SIT 
Namen : vse vrste dejavnosti razen gostinstva 
(poslovni prostorje urejen in ima uporabno dovoljenje)

- MUZČEVA2-velikosti 65,00 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 87.176,00 SIT 
Namen: vse vrste dejavnosti razen gostinstva 
(poslovni prostorje urejen in ima uporabno dovoljenje)

L RAZPISNI POGOJI

1. Najemna pogodba bo v obliki notarskega zapisa sklenjena z 
izbranim najemnikom za nedoločen čas po končani usposobitvi 
prostora. Stroške notarskega zapisa plača najemnik. (Izlicitirana 
najemnina se usklajuje z rastjo drobno prodajnih cen.)

2. Na razpis se lahko prijavijo domače pravne in fizične osebe.
3. Ponudnik mora v odprtem razpisnem roku vplačati varščino v višini

treh mesečnih izklicnih cen najemnine upoštevaje izbrano namembno 
dejavnost. Varščino je treba vplačati na naslov Stavbenik, Servisne 
Storitve d.o.o. Koper TRR. 10100 0034770033 s pripisom »vplačilo
varščine« in poslovni prostor na katerega se varščina nanaša.

4. Izbranemu ponudniku se bo varščina poračunala z najemnino, ostalim 
pa bo vrnjena v 14 dneh po opravljeni izbiri. Izbranemu ponudniku se 
bo v primeru podražitev najema varščina do izrabe revalorizirala za 
enak odstotek.

Javno podjetje Komunala Izola d.o.o. - Komunala Isola s.r.I.
Azienda pubblica Komunala Isola S.r.I.

Strada dellTndustri 8, 6310 ISOLA

AVVISO
DELL’INIZIO DEL DIBATTITO PUBBLICO 

sul Piano di raccolta dei rifiuti prodotti dalle navi e dei residut del carico
per il porto di Isola

Informiamo tutti gli interessati che ai sensi del Regolamento disciplinante 
la raccolta dei rifiuti prodotti dalle navi e dei residui del carico (Gazzetta 
ufficiale della RS, n. 66/05) oggi inizia il dibattito pubblico sulla 
proposta del Piano di raccolta dei rifiuti prodotti dalle navi e dei residui 
del carico per il porto di Isola, che durera 14 giomi.

La proposta del piano e pubblicata sul sito internet del Comune di Isola 
www.izola.si, sulTalbo del Comune di Isola in Via Postojna 3, Isola, ed e 
disponibile in visione presso la direzione delTazienda pubblica Komunala 
Izola s.r.I., Strada deHTndustria 8, Isola.

Preghiamo tutti gli interessati di inviare le proprie osservazioni:
- Per iscritto alfindirizzo sopraindicato,
- Via e-mail alfindirizzo: moica.pecar@komunala-izola.si

DIRETTORE 
Marino DOMIO

V primeru, da izbrani najemnik odstopi od najema ali v določenem 
roku ne podpiše najemne pogodbe varščina zapade v korist Občine 
Izola. V tem primeru je dolžan poravnati tudi stroške projektiranja.

5. Rok za oddajo ponudb je 15 dni od dneva objave.
6. Ponudnik, ki ima ob prijavi na razpis do Občine Izola neporavnane 

obveznosti, do koncesionarja pa nima poravnanih vseh obveznosti iz 
naslova najemnin že najetih prostorov, bo izločen iz postopka izbire za 
najem po tem razpisu.

7. Ponudnik mora predložiti program dejavnosti, ki ga bo izvajal ter 
navesti višino najemnine, ki jo ponuja in jo je pripravljen plačevati na 
način in pod pogoji določenimi z najemno pogodbo.

8. Prednost pri izbiri ima tisti ponudnik, ki ponudi zahtevani program 
dejavnosti (namen) in višjo najemnino.

IL DOKAZILA

Ponudnik mora ponudbi za najem prostora priložiti:
- potrdilo o vplačani varščini
- izpisek iz registra podjetij, samostojni podjetnik potrdilo
- fizične osebe morajo priložiti potrdilo o državljanstvu
- potrdilo Občine Izola (izda ga Sekretariat finance), da ima plačane vse 

obveznosti do Občine
- potrdilo koncesionarja Stavbenik - Servisne storitve d.o.o. Koper, da ima 

poravnane obveznosti iz naslova najemnin (če ponudnik ni najemnik 
zadostuje izjava, da ni najemnik in da nima neporavnanih obveznosti),

Nepopolne ponudbe ne bodo upoštevane!

III. DOSTAVA PONUDBE

Ponudbo z dokazili je potrebno dostaviti v razpisnem roku v zaprti
kuverti na naslov Stavbenik - Servisne storitve d.o.o. Koper, Ul. 15.maja
16, Koper z oznako

»javni razpis - ne odpiraj«

Morebitne informacije je možno dobiti na tel. 640-39-53 pri ga. Slavici
Kovačevič, s katero si prostor lahko ogledate.
O izbiri bodo ponudniki obveščeni v 15 dneh po opravljeni izbiri.

Predsednik komisije 
MIRO Bomšek l.r.
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E noi, che cosa 
dovremmo 
celebrare?

In questo scorcio piovoso di guesta 
altrettantopiovosa e inconsueta estate, 
il nostro Mandracchio si ripresenta 
proprio nel giorno in cui la Slovenia ha 
deciso di celebrare per la pr ima volta il 
15 settembre come fes ta nazionale, o, 
come l’ha definita, “Giornata del 
rit or no del Litorale alla Madrepatria '. 
Noi abbiamo avuto piti volte occasione 
di esprimerci in merito alle varie 
giornate, che siano della memoria, del 
ricordo o — come in questo caso — del 
ritorno. Abbiamo rilevato che nelle 
vicende storiche tra popolazioni 
nazionalmente miste lungo fasce 
confinarie solitamente le ragioni si

Scuola elementare “Dante Alighieri”, 
Scuola media “Pietro Coppo” di Isola:

Riaperti i battenti
Per fare il punto della situazione dei due istituti scolastici in lingua italiana del comune 
di Isola abbiamo pošto alcune domande ai rispettivi presidi. Ecco le risposte del dottor 
Luciano Monica, della Scuola elementare Dante Alighieri e delprofessor Alberto Scheriani 
della Scuola media Pietro Coppo.

trovano spesso contrapposte e 
contrastanti, per cui, quando assurgono 
a motivo di celebrazione, possono 
provocare inutili sentimenti di discordia 
e di sofferenza. In particolare, quando 
si tratta di vicende storiche svoltesi 
airindomani di sanguinosi conflitti 
armati che hanno sconvolto non 
soltanto la regione, ma tutto il mondo, 
il richiamarsi alle vittorie o alle 
sconfitte subite per innalzar/e a 
simbologia nazionale, potrebbe 
significare una rinnovata volonta di 
non proseguire sulla via della 
comprensione, deli 'amicizia, della 
reciproca fiducia.
In questo senso negli ultimi anni 
abbiamo avuto esempi non troppo 
edificanti ne dali'una ne dalValtra 
par te, anche se pensavamo che ormai — 
ali 'insegna deli 'Europa e della comune 
cittadinanza - sarebbe stato ormai un 
capitolo da relegare effettivamente alla 
storia e d agli storici.
Noi, che queste vicende le abbiamo 
vissute sulla pelle per mezzo secolo - e 
questa la domanda che ci poniamo — 
che cavolo mai avremmo da celebrare ? 
Una risposta per niente stimolante e 
propositiva ci viene proprio dalla 
manifestazione centrale di questa sera 
a Portorose, da come e stata 
organizzata e dali 'impronta ideologica 
che le e stata data. Noi, in 
quell 'impronta non ci siamo 
riconosciuti, ne come cittadini, ne come 
appartenenti ad una comunitd 
nazionale minoritaria che ha leproprie 
origini proprio negli eventi che or a si 
vogliono festeggiare.

Silvano Sau

doti. Luciano Monica

1. Qualisono le novita nellanno appena iniziato? 
MONICA: Siamo entrati nel pieno della riforma 
con tutte le classi della scuola di nove anni. Sono 
entrati a far parte del collegio docenti due nuovi 
insegnanti, uno per la geografia e uno per la 
lingua tedesca e parzialmente per 1’italiano. 
Abbiamo fatto alcuni lavori di manutenzione 
delfedificio, fornito di impianti di aria condizionata 
la scuola materna e acguistato nuovi armadi per 
i guardaroba delle classi piu degli alunni piu 
grandi. Siamo in piena realizzazionedel progetto 
Ulsola del tesoro, mentre ne stiamo mettendo in 
cantiere un altro dal titolo Cento parole in scena. 
Nel corso delfannoverranno applicate le nuove 
disposizione di legge che riguardano le verifiche 
nazionali nel secondo e terzo ciclo della scuola 
elementare.
SCHERIANI: Nelfanno appena iniziato non ci 
sono grandi novitš nei programmi di studio che 
riguardino direttamente la nostra istituzione. I 
modelli di programmi professionali registrano 
un aumento delle iscrizioni e la scelta offerta agli 
študenti nel settore dei mestieri ž aumentata. In 
guesto programma guesfanno verrž licenziata 
la prima generazione, iscrittasi tre anni fa. Dal 
lato legislativo, reputo che la piu grande novitš 
sia rappresentata dal nuovo Regolamento sulla 
verifica e la valutazione del sapere, che introduce 
alcune importanti novitaailequali,naturalmente, 
dobbiamo attenerci.

2. Come si spiega il calo delle iscrizioni nelle 
prime classi?
MONICA: Per fortuna il calo 6 contenuto, vista 
anche la diminuzione delle nascite. Abbiamo 
sempre tenuto conto di un oscillazione che va 
dai dieci ai guindici iscritti in prima classe. Siamo 
coscienti altresi di aver lavorato con impegno e 
professionalita.
SCHERIANI: II calo delle iscrizioni nelle prime 
classi era prevedibile, visto che le scuole 
elementarilicenzianoogniannomenoalunni. La 
nostra scuola condivide lo stesso destino delle 
altre scuole tecnico professionali della Slovenia,

prof. Alberto Scheriani

le guali risentono tutte di un calo delle 
iscrizioni perche la maggioranza degli allievi 
preferisce iscriversi ad un ginnasio e guindi 
avere piu tempo per pensare, ed eventualmente 
prepararsi meglio al futuro.

3. Quali sono i punti di forza dell lstituto? 
MONICA: II principale punto di forza e il fatto di 
essere un istituto comprensivo, al servizio 
continuato degli utenti dal primoalguindicesimo 
anno di vita. Non dobbiamo dimenticare poi 
Tofferta delle attivitž didattiche e integrative, 
1’assistenzamattutina, ilsoggiornoprolungatoe 
altre forme di tutela dei bambini e degli alunni 
durante la loro permanenza nelfedificio. Infine 
possiamo vantare un collettivo, dal personale 
docente, al personale tecnico, che funziona e da 
il segno della bonta dei servizi.
SCHERIANI: Senza dubbio essere una scuola 
piccola, vivibile, a stretto contatto con le famiglie 
rappresenta per noi un grande punto di forza. II 
fatto di avere relativamente pochi alunni in classe 
rappresenta una grande opportunita pergli stessi 
di apprendere meglio i contenuti proposti e di 
prepararsi meglio per il mestiere scelto.

4. Ouali sono i problemi urgenti che 1’lstituto 
dovra risolvere nellimmediato futuro? 
MONICA: II problema principale alTinizio 
delfanno scolastico ž il ritardo nella fornitura dei 
libri di testo e dei guaderni attivi dalfltalia che 
inevitabilmente penalizza una parte delfattivita 
didattica. Abbiamo da svolgere poi alcuni lavori 
urgenti di manutenzione delfedificio, dovuti 
anche a difetti di costruzione, che riguardano 
1’impianto di riscaldamento, la cucina e il terrazzo 
al primo piano.
SCHERIANI: Ritengo che non abbiamo grandi 
problemi da risolvere. Ci stiamo impegnando 
nel preparare e proporre un programma di 
studio del VI grado e la nostra attenzione dovra 
toccare pure il settore delfistruzione degli adulti, 
nel guale reputo ci sia ancora tanto da fare.

Marino Maurel
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I bambini dellaprinta elementare “D. Alighieri"

NeU’ambito della manifestazione “llinerari organistki a Trieste, in Istria e a Fiume” e 
approdato a /sola il concerto di mušica sacra sostenuto dal soprana Eleonora Matijašič 
e deli'organista Roberto Velasco. Proposto dairUniversitd Popolare di Trieste, dalla 
Unione Italiana di Fiume e dalla locale Conmnitd degli italiani “Pasquale Besenghi 
degli Ughi”il concerto,che ha avuto come sede la Chiesaparrocchiale di San Mauro di 
Isola, ha entusiasmato il buon pubblico accorso a seguirlo. Diciamo che i due musicisti, 
il soprana Eleonora Matijašič che giocava in časa e Roberto Velasco, diplomata in 
Organo e Clavicembalo a! Conservatorio di Trieste, nonostante il loro sodaliziofosse di 
recente costituzione si sono rivelati malto affiatati ne! proporre brani di non facile 
esecuzione come lo sono te composizioni di Vivaldi, Zipoli, Caccini, Pergolesi, Paure, 
Mozart, Sofianoputo, tanto per citarne alcuni.
G. S. Foto: C. C.

Un 'altra raffinata serafa musicale a! Palazzo Manzioli di Isola. VenercB 9 settembre 
scorso la ComunitdAutogestita delta Nazionalitd Italiana di Isola in collaborazione con 
PIstituto Italiano di Cultura in Slovenia ha organizzato il concerto della pianista 
AlessandraAmmara. I.agiovane ma dotata mušici sta ha attirato su di sePattenzione del 
mondo musicale con brili and affermazjoni in importanti concorsiinternazionalL G razi e 
a quesd risultad ha potuto di intensificare la sua atlivitd concertistica in tutta Europa e 
in Cina, Hong Kong, Stati Unid, Canada, SudAfrica, Brusile, sia come solista, sia con 
oreh estra, senza tralasciare di tenere Masterclass, di incidere dischi e di svolgere atlivitd 
camerisdca. La cridca Pha defmita sensibile interprete de! repertorio camerisdco, ma, 
venerdi sera, abbiamo potuto costatare la sua grande sensibilitd anche t/uale solista. H 
pubblico e rimasto incantato dalla sua interpretazjone dei brani di Bach-Busoni, 
Schubert, Schumann e Chopin e dei due bis di Debussy e Scarlatti. Purtroppo, tra il 
pubblico di queste manifestazioni - che di regala e qualificato ed attento - si denota 
sempre l 'assenza dei connazionali che “fanno mušica ”, E un vero peccato... per loro.

C. C.

SPOR T SPOR T SPOR T SPOR T SPOR T SPOR T
In attesa di partecipare ai prossimi Incontri sportivi delPU. L , Pappuntamento e per 
sabata primo ottobre a Parenzo, una mini spedizione deda sezione sportiva della C. L 
Besenghi di Isola, come ormai consuetudine vuole, haprofuso, senza voler »farla fuori 
dalla tazza« esagerando con esternazioni di sdma, Pennesima decorosa prestazione ai 
tradizionali Giochi delPACLI di Trieste, giunti alta decima edizione, allestiti sui campi 
sportivi di Rupingrande dalla suddetta associazione triestina. I verdetti sono alquanto 
eloquenti: due primi e un secondo pošto rappresentano il lauto bottino raccolto nei tre 
triangolari che hanno visto impegnate le squadre di basket, bocce e calcio. Andando in 
ordine rigorosamente alfabetico, che poi coincide con la graduatoria štabi lita dai valori 
espressi in campo, cominciamo con il basket. La conq>agine isolana ha sbaragliato la 
concorrenza vincendo il torneo senza perdere nemmeno una partita. Finora i cestisti 
hanno effettuato un percorso netto nelsenso che da questa manifestazione sempre sono 
tarnati a časa con la coppapiu prestigiosa. Analogamente valida anche la prava della 
squadra di bocce. Suita scia dei buoni risultad conseguid in estate ne! campionato 
regionale, in cui al termine deiplay-off hanno occupato la sestaposizione, i bocciojili si 
sono esibid con grande perizia, performance che ha permesso a loro di imporsi nel 
torneo. Per completare il tris di successi e mancata I 'affermuzione nel torneo di calcio 
a sede. Malgrado cid il secondo pošto ottenuto resta ugualmente meritevole di elogi in 
quanto centralo al cospetto di una concorrenza estremamente agguerrita.

Roberto Siljan

Non c'e piu religione
C’e un proverbio che recita: D’aprile non ti scoprire, di maggio non 
ti fidare, di giugno fa quel che ti pare. Allo stesso noi aggiungiamo: 
Di luglio e agosto fatti bagnare. Rieccoci qua, čari lettori, dopo 
un’estate dominata da Giove Pluvio. Pero e stata un‘estate che ci 
ha fatto capire ejualehe cosina suite nuove proposte turistiche. Ci e 
sembrata “particolarmente interessante”quetla di non consentire il 
pranzo al sacco sulle nostre spiagge. Immaginate un pranzo 
consumato sotto la pioggia. Sarebbe come invitare i bagnanti a 
bere una triste bevanda e a mangiare il pane inzuppato come la 
“popara” dei tempi del nostro servizio di leva. Poi abbiamo capito, 
ma guesto non in časa nostra, che Venere non e piu la Dea 
dellamore. Bensi e Giove Pluvio il Dio delTamore. Infatti, in guesta 
piovosa estate nelTEmilia e Romagna, un “giovanotto” di ottanta 
annisuonatie stato ripreso dalle torze delldrdine a fare 1’amore con 
una giovane “brava donna” in un parco centrale di Mode na.. 
Spehamo che sia stato fermato soltanto dopo 1'orgasmo e che lo 
abbiano portato al commissariato per ritirare un meritatissimo 
premio. Immaginate che cid fosse successo nell'isolano parco 
“Pietro Coppo”. Guesto si che sarebbe stato un bel botto di 
promozione turistica per la nostra localitš.

Gianfranco Siljan

Si dice e non si dice...
Occupiamoci delPespressione“ogni qual volta”. Vi diciamo subitoche 
e meglio se la seriviamo in una parola sola, tutto attaccato cioe. Pero e 
meglio ancora se la sostituiamo con: ogni volta che. Ossia, šara meglio 
dire: Ogni volta che arrivi tu, succede un guaio; invece che: Ogniqualvolta 
arrivi tu, succede un guaio. In ogni caso šara meglio evitarli, i guai 
naturalmente.

G.S.

attivitA comunitarie

BIBLIOTECA
La biblioteca e la sala di lettura 
(entrata di Piazza Manzioli) sono 
aperte a tutta la cittadinanza dal 
lunedi al venerdi dalle ore 16.30 
alle 19.30.

MANIFESTAZIONI
CULTURALI
Da venerdi 16 a domenica 18 
settembre, Palazzo Manzioli, 
Isola
STAGE LETTERARIO PER 
GIOVANI LETTERATI SLOVENI
Uincontro vedrž la partecipazione 
di ospiti stranieri, tra cui anche 
italiani.
Organizzazione: Študentska 
založba di Lubiana in collabo
razione con il Comune di Isola. 
Ingresso libero.

Venerdi 23 settembre, ore 18, 
Teatro di Isola 
COLORI D’AUTUNNO
Spettacolo di varietš con i gruppi 
culturali delle Comunitš degli 
Italiani di Umago, Pirano, Dante 
Alighieri di Isola e con la 
partecipazione delTassociazione 
"Serenade Ensemble” di Muggia. 
Organizzazione: CI Dante Alighieri 
Isola. Ingresso libero.

Mercoledi 28 settembre, ore 19, 
Biblioteca civica di Isola

GIORNATE EUROPEE DEI BENI 
CULTURALI
Presentazione del volume “Di porta 
in porta per le contrade di Isola” 
edito da "II mandracchio" per 
TAssodazione culturale e di ricerca 
“Mediterraneum” di Isola.

Venerdi 30 settembre, ore 19, 
Biblioteca civica, Isola 
IL GRUPPO FOLK GIOVANILE 
DELLA CI “DANTE ALIGHIERI”
Presentazione del gruppo culturale 
della “Dante" diretto da Amina 
Dudine. La sua attivita verte 
principalmente sul recupero delle 
tradizioni e della padata isolane. 
Organizzazione: CI Dante Alighieri 
in collaborazione con la Biblioteca 
Civica di Isola. Ingresso libero.

SPORI E RICREAZIONE
BOCCE “BESENGHI”
Venerdi 16, 23 e 30 settembre, la 
sguadra di bocce della CI “P. 
Besenghi degli Ughi" giocherš i 
play-off per le posizioni dal primo 
aH'ottavo pošto del campionato del 
Litorale sloveno.

// Mandracchio, foglio della Comunita 
italiana di Isola 
Redattore responsahile:
Andrea Šumenjak 
Redazione: C. Chicco, M. Maurel,
S. Sau, G. Siljan, R. Siljan, A. Šumenjak 
Sede: Palazzo Manzioli 
Isola, Slovenia
tel., fax: (+386 5)616 21 30,616 21 32
www.can-is.si
can.isola@can-is.si



KRIMINALNE
MOTOR PA JE IZGINIL
Na policijsko postajo je prišel možakar in povedal, da mu je v 
krajšem časovnem obdobju neznani storilec iz skladišča ukradel 
balaen lestenec, kovinsko kovano karniso in neregistrirano kolo z 
motorjem. Dečki so šli malo naokrog in so lestenec ter karniso našli 
in zasegli v gostinskem lokalu v centra mesta, ter oba predmeta 
vrnili lastniku, za kolesom z motorjem pa seje izgubila vsaka sled.

ZAČASNA REGISTRACIJA
Lastnik osebnega avtomobila je prijavil tatvtno obeh registrskih, 
tablic. Naslednjega dne pa so dečki opazili možakarja, ki je tablici, 
spravljeni v kartonasto škatlo, prevažal na kolesu. Seveda so ga 
povabili na pogovor in zaupal jim je, da si je tablici le izposodil, da 
bi ju lahko namestil na njegov neregistriran osebni avtomobil in ga 
tako lažje umaknil s parkirišča. Tablici so mu seveda zasegli in jih 
vrnili lastniku, možakarja pa bodo kazensko ovadili.

POŽARA OD PREJŠNJEGA TEDNA
Poročali smo že o dveh manjših požarih prejšnjega tedna. Zdaj smo 
še izvedeli, da so dečki, skupaj s poklicnimi gasilci, posredovali ob 
požaru v gostinskem lokalu na svetilniku. TAm so tudi ugotovili, da 
je do poara prišlo zaradi kratkega stika na vtičnici, kjer je bila 
priključena zamrzovalna skrinja. K sreči je bila intervencija zelo hitra 
in ogenj ni naredil nobene večje škode, razen da je ožgal eno mizo, 
lahko pa bi bilo hudo, če bi resneje zagorelo v lokalu.
V drugem primem pa je, iz doslej še neznanega vzroka, zagorela 
zapuščena in dotrajana kamp prikolica pri ex. Polimerju. Kljub hitri 
intervenciji gasilcev je v celoti pogorela, dim pa je zasmradil cele 
Livade.

ZA DROBIŽ NA TOŽILSTVO
Prodajalka v eni od izolskih trgovin je policiste obvestila, da so 
zalotili občanko, ki si je želela prilastiti nekaj izdelkov, ki jih je 
skrila v torbico, plačala pa le tiste, ki jih je imela v košarici. Gospa 
je v torbico nametala 7 konzerv mesnega narezka, kos sira in dve 
igrački, to je model avtomobilčka fičko. Našteti artikli so vredni 
vsega 3.500 sit, kljub temu pa ji bodo ovadili na državno tožilstvo.

BERAČ IN BARABA
Okoli poldne je v Izoli na dom k starejšemu občanu prišel mlajši 
moški (po opisu bolj zanemarjenega videza) in ga prosil za denar. 
Možakar mu je dal tisočaka, nakar ga je neznanec prosil še za 
kozarec vode. Ko se je možakar oddaljil v kuhinjo, je neznanec 
izkoristil njegovo odsotnost in mu iz omare zmaknil denarnico. V 
njej je bilo 10.000 sit, dokumenti in kartice. Storilec je visok 180 
cm, krajših kostanjevih las, v levem uhlju ima uhan, oblečen je v 
modro majico s kratkimi rokavi, kavbojke in športne copate. Vsem 
svetujemo, da ne nasedajo na podobne prevare, hkrati pa pozivamo, 
da nas o takih stvareh takoj obvestite.

ZA BARKO JO RABI
Neznanec je s parkirnega prostora pri ladjedelnici ukradel prikolico 
za prevoz plovil in na ta način lastnika oškodoval za približno 300 
tisoč tolarjev.

KOLESA GREJO V PROMET
Na policijski postaji je dežurni zapisal, da je v jutranjih urah 
neznanec izpred stanovanja v drugem nadstropju ukradel moško 
športno kolo Kelly. Seveda ga (kolo in tatiča) policisti še iščejo.

NEVARNA POT V KORTE
Ob 12.43 uri smo bili obveščeni o hudi prometni nesreči, ki se je 
pripetila na cesti proti Kortam, kjer je zaradi prevelike hitrosti 
izgubil oblast nad motornim kolesom 19-letni motorist. Nesrečni 
mladenič je bil s specialnim vozilom PHE odpeljan v izolsko 
bolnišnico, kjer je stal na zdravljenju zardi hujših poškodb prsnega 
koša in glave.

HOJA JE ZDRAVJU KORISTNA
Od svojega vozniškega dovoljenja sta se poslovila tudi 21-letni 
mladenič iz okolice Izole in 46-lctni Izolan. Prvi je pod stadionom 
v Izoli s svojim osebnim avtomobilom trčil v parkiran osebni 
avtomobil in s kraja pobegnil, drugega pa je zaustavila ena izmed 
patrulj v Kopru.

NI MIRU ZA LOPOVE
V noči iz srede na četrtek so bili zelo aktivni vlomilci. V Izoli so 
vlomili v šest osebnih avtomobilov. Na vseh vozilih so razbili šipo, 
iz avtomobilov pa ukradli avtoradije. Skupno so povzročili za 
250.000 sit škode.
Ob koncu tedna pa so dečki obravnavali še tri primere vloma v 
osebne avtomobile in tokrat so z njimi šli CD predvajalniki, dve 
denarnici in mobilni telefon.

MALI IZOLSKI OGLASI
ŠTUDENTSKE SOBE 
Stanovanja, poslovni prostori
- Izola, center mesta, prodam 3 sobno stanovanje (65m2) v 3. nad. meščanske hiše. Klima, KTV, 

telefon, priključek za mestni plin, delno opremljeno, pogled na marino... Cena 26.000.000,00 SIT oz. po 
dogovoru. Telefon: (MO 264-195, Robi.

- Izola, popolnoma opremljeno dvosobno stanovanje oddam mirnim in urejenim najemnikom, od 15. 
septembra dalje. 031 '858-826, po 16. uri

- Oddamo študentske sobe in apartmaje v Izoli (tel. 041 - 392175) in v Kopru (tel. 041 - 734622)
- Oddam štirisobno stanovanje v Jagodju in sicer 4 študentom. Tel. 031 439-738.
- Oddamo enosobno stanovanje s 3 ležišči v Jagodja Priročna lokacija, centralno ogrevanje, 

parkirno mesto in vrt. Primemo za študente. Stanovanje je na razpolago do meseca junija 2005.
Cena: 250 Eurov + stroški. Tel: 041 345 912 ■

- V centru Izole oddam študentom v najem 2 sobi Tel.: 041 653 090
- Oddajamo manjše stanovanje enosobno v Izoli-Jagodje. Zaželjeni nekadilci, tel: 05 614 72 24
- Prodam 2 sobno stanovanje v Livadah, 57 m2, obnovljeno. Cena: 24 mio SIT. 041 449098 
-Najamem garažo v Izoli. Tel.040208097Gregor ali 040269916 Katjuša
- Garsonjero ali enosobno stanovanje v Izoli išče profesorica glasbe. Tel.: 040 436 322
- Zamenjam parcelo v Luciji za stanovanje v Izoli. Ostalo po dogovora, tel 05 641 3554
- Poslovni prostor (hala) ODDAM V NAJEM 225 m2 + 90 m2 parkinga, vse v pritličju v 

Ind. coni v Izoli -. Cena: 1.800 Eur mesečno+DDV. Tel: 05 6414 190.
- V središču Ankarana prodam poslovni prostor, primeren tudi za prodajalno -tel. 031617 -717

Motorna vozila
-Prodam Citroen AX, 1.88, solidno ohranjen za 60.000 sit. tel 041 821 442
- Novo, nerabljeno GORSKO KOLO - prodam. Tel: 041 908 046
- Prodam kolo s pomožnim motorjem,!. 2002, sob S 3800, vozen 2 sezoni tel 031 201908
- Prodam skuter Honda 50 X8RF, aluminijasti okvir, letnik 2000, prevoženih 8000 km, 

izvrstno ohranjen. kot nov te.: 040 752 708
- Prodam malo rabljen gliser Elan 420 z motorjem Johnson 25 km in prikolico. Cena 
po dogovoru. Info 031 285 278

Delo
- Iščem kakršnokoli delo na domu (gospodinsko, varstvo,...), info 031 862 579
- Takoj zaposlimo delavko v avtopralnici (Izola) in v čistilnem servisu 
inf. tel. 041 951 035
- Inštruiram angleški in italijanski jezik za vse stopnje in pomagam osnovnošolcem 
pri učenju vseh predmetov, pridem tudi na dom tel 031 815 626
- Iščem delo v gospodinjstvu (pospravljanje, likanje...). Tel.: 031 833 605
- Samostojna, zanesljiva, resna, imam veselje do dela, iščem delo samostojne čistilke v 
Izoli. GSM: 031/598-633
- INŠTRUIRAM matematiko za osnovne šole po zelo ugodni ceni. tel: 040 632621 ali 6416603
Razno
- Prodam jadrnico FIREBALL v odličnem stanju, odlična oprema, komplet jader, dve prikolici, 

pripravljeno za jadranje. Izdelovalec Buchle - Arbon (Bodensko jezero). Tel. 040 - 436 322
- Prodam nov, bencinski agregat (5 KW), tel: 041 624 321
- Prodam domače olivno olje 201 cena 2000 sit. 1, tel; 040 615 085
- Oddam 4 mesece starega mladička mešanca (koker španjel), tel. 041 351 772
- Prodam hidravlično stiskalnico za grozdje (1501). Tel.: 041 721 220
- Podarim jogi, 140x200,lasten prevzem, 641 78 74
- Prodam refošk tel 031 572 110
- Prodam malvazijo in refošk. Tel.: 041 721 220

je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/640 00 10, fax. 05/640 00 15 
glavni in odg. urednik: Drago Mislej, tehnični urednik: Davorin Marce-mail: 
sektor.tehnika@ mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 230 SIT. Založnik / 
elektronski prelom: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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Pravzaprav nihče ne ve, kako se je vse skupaj začelo in zakaj se tako 
tradicionalno nadaljuje. A kakorkoli že, teniški turnir glasbenikov, ki ga je tudi 
tokrat pripravil Igor Poje - Totka v sodelovanju z Nelfijem Depangherjem je 
znova privabil nekaj znanih imen, od Šifrerja do Benča in od Juraka do 
Mljača. Le podatek, daje sodelujočih žensk vse manj, postaja zaskrbljujoč.

KDO BO PREJ?
Na diplomatski regati, vsaj na 
začetku, vetra ni bilo ravno na 
pretek in tako so se na regatnem 

I polju srečali "veliki" Veliki 
viharnik in mali optimisti izolske 
Burje. Nekaj so se menda 
dogovarjali o tem, da bodo 
tekmovali, kdo bo prej na cilju a 
potem so tisti na velikem nategnili 
jadral in za njimi je ostalo le 
nekaj besed ameriškega 
ambasadorja, ki je menda ugotovil, 
da so res optimisti.

MOTOHOV KOT
...MA KA7 ZCLENJAVA.-.SACDE 
... FKEAVtfENJE JE CKflDJE 
ZA JC6TI ZCsKAM 4-/KANA
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TRADICIONALNO SREČANJE INVALIDOV

ZA JI STE,
p VERJAMEJO V VOŽNJO
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Verjemite v moč. Verjemite v športnega 
duha. Verjemite v avto, kot ga še ni bilo. Rodil se je novi 
SEAT Leon. Izvenserijski avto z vrhunsko serijsko opremo.

Novi SEAT Leon.
Emisije C03: 135-197 g/km; poraba goriva: 5,0-8,2 1/100 km.
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Vaš trgovec z vozili SEAT:

AVTO CENTER JEREB
Pooblaščeni trgovec in serviser vozil SEAT

Salon in servis: Polje 9/b, 6310 Izola, Tel.: 05/616-80-11, Faks: 05/616-80-14, www.a-jereb.si

Dvajset let sta že pobrateni društvi 
invalidov iz Izole in Domžal in vsako leto 
se srečajo dvakrat: enkrat tukaj, drugič
tam. Letos jih je prišlo iz Domžal 60, 
domačih pa je bilo okrog 100 in imeli so 
še posebej bogat program z ogledom
sečoveljskih solin, končali pa so pri Jasni 
na Belvederju, kjer so se dobro najedli,
naplesali, nasmejali in si rekli, da se
kmalu spet srečajo.

NAŠLA JE IZOLSKEGA TIČA
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